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23078/2011. 

 

J e g y z ő k ö n y v 
 

Készült: Heves város Képviselő-testületének 2011. november 30-án (szerdán) 9.00 órai 

kezdettel megtartott üléséről.  

 

Az ülés helye: Heves Városháza 204-es tanácskozó terme 

 

Jelen vannak: Deli Miklós, Kis Tamás, Kozma Tamás, Krusper Éva, Szedlák Szabolcs 

képviselők                       

                       Csáki Zsigmond polgármester 

Balázs Ferenc alpolgármester 

            Dr. Nagy Sándor Pénzügyi Bizottság elnöke 

  Sárándi István Városfejlesztési Bizottság elnöke 

                       Török János Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság elnöke 

Sveiczer Sándor tanácsnok 

 Vona László Jogi és Ügyrendi Bizottság elnöke  

                         Szabó Sándor címzetes főjegyző 

Fehérné Kovács Katalin aljegyző 

Hallai Ferenc szervezési és humánpolitikai ügyintéző 

dr. Balázs Éva irodavezető 

Ecsegi Gábor, Domján Róbert csoportvezetők 

dr. Zemlényiné Bíró Judit intézményi referens 

Kozmáné Derda Edit pályázati referens 

Együd László EJK igazgatója 

Rózsa Sándor HVNOI igazgatója 

Czók Zsolt HEVA ügyvezetője 

Hencz Zsolt AVE ügyvezető igazgatója 

Besenyei Ferenc AVE ügyvezető igazgatója 

Vízer Zoltánné AVE pénzügyi vezető 

Dr. Szívós János orvos igazgató 

Dr. Horváth Gábor ügyvezető igazgató 

Kontra Annamária Agira Ügyelet Kft. könyvelője 

Mengyi Norbert HVNOI gazdasági vezető 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-testület ülésén jelenlévő 

képviselők száma 12 fő, az ülés határozatképes. A november 16-án kiküldött napirendi 

pontokhoz képest négy sürgősségi indítványra tett javaslatot, melyet nyilvános ülés keretében 

javasol megtárgyalni. Kérte vegyék fel 22. napirendi pontként: Sürgősségi indítvány a Mátyás 

Ferenc kézilabda emléktorna támogatásáról szóló indítványt, 23. napirendi pontként: 

Sürgősségi indítvány Heves Város Nevelési- Oktatási Intézet III. Sz. Tagóvoda Tagintézmény 

fejlesztésére kiírt pályázatról szóló indítványt, 24. napirendi pontként: Sürgősségi indítvány 

Heves Labdarúgó Sport Club sportfejlesztési program keretén belül nyert pályázathoz 

szükséges önerő támogatás tárgyában című indítványt, 25. napirendi pontként: Sürgősségi 

indítvány értékpapír értékesítés engedélyezéséről című indítványt. Kérte, hogy a meghívóból 

töröljék a 3. napirendi pontot az Indítvány a hevesi 0302/21 hrsz-ú önkormányzati út 
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forgalomképes vagyontárggyá minősítése tárgyában, mivel a mai napon Kakukk Judit jogi 

képviselője levélben kérte, hogy mielőtt a testület elé kerülne az indítvány tárgyalja meg a 

Jogi és Ügyrendi Bizottság is. Ezt a napirendi pontot a következő testületi ülés alkalmával 

visszakerül a testület elé. Elmondta, hogy a zárt ülés alkalmával két napirendet fognak 

megtárgyalni, kérte, hogy vegyék fel 2. napirendi pontként az Oktatási és Szociálpolitikai 

Bizottság állásfoglalását. Elmondta, hogy a 2. napirenddel kapcsolatos anyag kiosztására a 

zárt ülés megkezdésekor kerül sor. 

 

Ügyrendi hozzászólás 

 

 

Sárándi István képviselő 

 

Javaslatot tett, hogy a 7. napirendi pontot: Indítvány Heves Város Nevelés- Oktatási Intézet 

Bölcsőde Tagintézmény fejlesztésére kiírt pályázatról és a 23. napirendi pontot: Sürgősségi 

indítvány Heves Város Nevelési- Oktatási Intézet III. Sz. Tagóvoda Tagintézmény fejlesztésére 

kiírt pályázatról szóló indítványt együtt tárgyalják, mivel témájukat tekintve hasonlóak. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyetért, hogy a jellegénél fogva azonos pályázati anyagokat együtt tárgyalják, de külön 

szavazzanak róla. Megjegyezte, hogy az AVE Kft és az Agria Ügyelet Kft. képviselői kérték, 

hogy a testület vegye előre a napirendi pontjaikat. 

 

 

Napirend: 

 

 NAPIRENDI  JAVASLAT BETERJESZTŐ 

1/ Indítvány Heves Város 2011. évi költségvetéséről szóló 

6/2011. (III.18.) önkormányzati rendelet módosítására 

RENDELET-MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/a Tájékoztató Heves Város Önkormányzata 2011. évi 

költségvetésének I.-III. negyedévi teljesítéséről 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

2/b 
Indítvány Heves Város Önkormányzata 2012. évi 

költségvetési koncepciójához 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

3/ 
Indítvány a hevesi 0302/21 hrsz-ú önkormányzati út 

forgalomképes vagyontárggyá történő minősítése tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/koltsegvetes_modositas.pdf
http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/2_napirend.pdf
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4/ Indítvány a „REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató 

Társulás Jászberényi és Dél-Hevesi kistérsége 

szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerének fejlesztése” című 

pályázat tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

5/ Indítvány a HUMANsoft Kft-vel kötött szerződés 

felülvizsgálata tárgyában 

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

6/ 
Indítvány HVNOI Hevesi József Általános Iskola 

vizesblokkjának felújítása tárgyában  

HATÁROZAT- EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Sárándi István 

bizottsági elnök 

7/ Indítvány Heves Város Nevelés- Oktatási Intézet Bölcsőde 

Tagintézmény fejlesztésére kiírt pályázatról 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

8/ 
Indítvány az Eötvös József Középiskola eszközeladása 

tárgyában 

HATÁROZAT- MINŐSÍTETT TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

9/ 
Indítvány az Eötvös József Középiskola részére haszonbérbe 

adott ingatlanok tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

10/ Indítvány a hevesi strand koncesszióba adásával 

kapcsolatos intézkedésekről 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Török János 

bizottsági elnök 

11/ Indítvány az országzászló visszaállításának területkijelölése 

tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Török János 

bizottsági elnök 

12/ Indítvány Heves, Szerelem A. u. 28. szám alatti ingatlanra 

vonatkozó bérleti szerződés módosításáról 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

13/  Indítvány Heves, Kolozsvári u. 10 szám alatti önkormányzati 

tulajdonú épület nyílászárók cseréjének tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/3_napirend.pdf
http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/4_napirend.pdf
http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/8_napirend.pdf
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14/ Indítvány a Hevesi Református Egyházközség Lelkészi 

Hivatala bérleti díj elengedése ügyében 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

15/ Indítvány Bíró Ágnes bérlő kérelme tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

16/ Indítvány a „Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János 

Tehetséggondozó Programjára” pályázó hevesi tanulók 

tanulmányainak támogatásáról 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

17/ Indítvány törvényességi észrevétel tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

18/ 
dr. Nagy Sándor önálló képviselői indítványa az Agria 

Ügyelet Kft. tartozásainak rendezésére 

HATÁROZAT-EGSZERŰ TÖBBSÉG 

dr. Nagy Sándor 

képviselő 

19/ Beszámoló az Agria Ügyelet Kft. Heves Város Rendelőintézete 

helyzetéről, 2011. évi működéséről   

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Horváth Gábor 

ügyvezető 

igazgató 

20/ Beszámoló az AVE Kft. 2011. évben végzett tevékenységéről 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Besenyei Ferenc 

és Hencz Zsolt 

ügyvezető 

igazgató 

21/ Beszámoló Heves Város testvér-települési együttműködésének 

tapasztalatairól 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

22/ Sürgősségi indítvány a Mátyás Ferenc kézilabda emléktorna 

támogatása tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Kozma Tamás 

képviselő 

23/ Sürgősségi indítvány Heves Város Nevelési- Oktatási Intézet 

III. Sz. Tagóvoda Tagintézmény fejlesztésére kiírt pályázatról 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

24/ Sürgősségi indítvány Heves Labdarúgó Sport Club 

sportfejlesztési program keretén belül nyert pályázathoz 

szükséges önerő támogatás tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

25/ Sürgősségi indítvány értékpapír értékesítés engedélyezéséről 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 
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Zárt ülés 

 

1/ Indítvány Adamecz Márta lakásfenntartási támogatás iránti 

kérelmének fellebbezése tárgyában 

HATÁROZAT-EGYSZERŰ TÖBBSÉG 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

2/ Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság állásfoglalása 

 

Csáki Zsigmond 

polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a napirendek elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal elfogadta a napirendi javaslatot. 

 

Kérte a képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak, a zárt ülés napirendi pontjainak 

elfogadásáról. 

 

A Képviselő-testület 12 igen szavazattal elfogadta, hogy a zárt ülés keretében tárgyalják meg 

az Indítvány Adamecz Márta lakásfenntartási támogatás iránti kérelmének fellebbezéséről 

szóló előterjesztést és az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság állásfoglalását. 

  

 

Tájékoztató a két ülés között történt fontosabb eseményekről 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Megkérte Sveiczer Sándort, hogy tájékoztassa arról a beruházásról, amelyről már októberbe 

kellett volna informálni a testületet.  

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Nem történt lényeges előrelépés. Elmondta, hogy minisztériumi, kormányzati szinten van 

jelenleg az anyag. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Tájékoztatta a testületet, hogy a befektetők csütörtökön Magyarországra érkeznek. 

 

 

A két ülés közötti fontosabb eseményekről szóló tájékoztatót a testület tudomásul vette. 

 

 

 

 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/6_napirend.pdf
http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/6_napirend.pdf
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Jelentés lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

 

A Képviselő-testület a 164/2011. (IX.14.) , 165/2011. (IX.14.), 192/2011. 

(X.26.) önkormányzati határozatok végrehajtásáról szóló jelentéseket 

tudomásul vette. 

 

 

 

Napirendek tárgyalása 

 

1./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város 2011. évi költségvetéséről szóló 6/2011. 

(III.18.) önkormányzati rendelet módosítására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy Ungváriné Fenyves Beátával a pénzügyi bizottság külsős tagjával úgy 

gondolták, hogy át kellene nézni az önkormányzat pénzügyi kifizetéseit és bevételeit. Ezt a 

feladatot Ungváriné Fenyves Beáta vállalta és a Szabó Sándor jegyző úr is engedélyezte.  

Beszámolt arra, hogy az engedély ellenére Ungváriné Fenyves Beáta nem tudta megtekinteni 

a szükséges papírokat, mivel dr. Balázs Éva irodavezető megakadályozta ebben a 

tevékenységében. Megkérdezte, hogy milyen jogszabály alapján akadályozta meg az iratok 

megtekintését. Kérte dr. Balázs Éva irodavezetőtől, hogy a jövőben tegye lehetővé a Pénzügyi 

Bizottság tagjainak az iratok megtekintését.   

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy az egyeztetésen jelen volt. Ungváriné Fenyves Beátának az volt a kérése, 

hogy a hivatal irataiba betekinthessen. Ez a hivatal részéről előkészítést igényel. 

Megállapodtak egy konkrét időpontba, amikor Ecsegi Gábor segítségével lehetősége nyílt 

volna a kívánt iratok megtekintésére. A megbeszélt időpontban azonban nem jelent meg 

Ungváriné Fenyves Beáta. Visszautasítja Kis Tamás képviselő vádjait, mely szerint a hivatal 

munkatársai akadályoznák az iratbetekintést. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Problémája nem az iratbetekintés időpontjával kapcsolatos, hanem az iratbetekintés 

módjával. Tudomása szerint az iratbetekintés oly módon történt volna, hogy Ecsegi Gábor 

csoportvezető felolvasta volna az iratokat Ungváriné Fenyves Beátának, és amelyik irattal 

kapcsolatosan kérdés merült volna fel, azokat az iratokat lemásolva megkapta volna. 

 

Csáki Zsigmond polgármester  

 

Hangsúlyozta, hogy 5000 tételnyi irat betekintéséről volt szó. Elmondta, hogy vannak olyan 

anyagok melyek, habár a város működéséhez hozzátartoznak, nem nyilvánosak adatvédelmi 
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szempontból, illetve lehetnek olyanok, amelyek személyiségi jogokat érintenek. Véleménye 

szerint a Kormányhivatalnál kezdeményezni kellene az üggyel kapcsolatosan törvényességi 

észrevételt. 

Tájékoztatta a testületet, hogy Ungváriné Fenyves Beáta, mint a Pénzügyi Bizottság külsős 

tagja felkereste az intézmények vezetőit és olyan kijelentést tett, mely szerint az intézmények 

dolgozói nem kapják meg a novemberi fizetésüket. Megjegyezte, hogy a kijelentés ellenére 

természetesen az intézmény dolgozói kaptak fizetést. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Kérte, hogy ennek a témának a tárgyalására zárt ülés keretében kerüljön sor.  

 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és többségi igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a rendelet módosításáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen szavazattal, 2 nem szavazattal és 2 

tartózkodás mellett a következő rendeletet alkotta: 

 

31/2011. (XII. 5.) önkormányzati rendelet 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves város 

2011. évi költségvetéséről szóló 6/2011. (III. 18.) 

önkormányzati rendelet módosításáról a mellékelt rendeletet 

alkotta. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a 2. napirend két részből áll. 2./a napirendi pont tárgya: Tájékoztató Heves 

Város Önkormányzata 2011. évi költségvetésének I.-III. negyedévi teljesítéséről, 2./b 

napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzata 2012. évi költségvetési 

koncepciójához. Mindkét anyagot tárgyalta valamennyi bizottság. A tájékoztató elfogadása 

tudomásul vétellel zárul, míg a koncepcióról szavaznia kell a testületnek. 
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2./a napirendi pont tárgya: Tájékoztató Heves Város Önkormányzata 2011. évi 

költségvetésének I.-III. negyedévi teljesítéséről 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Beterjesztőnek nem volt szóbeli kiegészítése, kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 fővel megtárgyalta a tájékoztatót és 4 igen szavazattal 

tudomásul vette.  

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta tájékoztatót és egyhangúlag tudomásul vette. 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és 4 igen szavazattal tudomásul vette.  

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta a tájékoztatót és 1 igen szavazattal és 3 

tartózkodás mellett nem vette tudomásul a tájékoztatót.  

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

 A Képviselő-testület Heves Város Önkormányzata 2011. évi 

költségvetésének I-III. negyedévi teljesítéséről szóló 

tájékoztatót tudomásul vette. 

 

 

 

2./b napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Önkormányzata 2012. évi költségvetési 

koncepciójához 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Hozzászólások: 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Véleménye szerint a törvényi változások következtében sok vállalkozás fog megszűnni, emiatt 

a városnak helyi adókból származó bevétele kevesebb lesz, mint az előző években. 

Aggályosnak tartja, hogy a költségvetési koncepcióban a helyi adóból származó bevételeket 

az előző évek helyi adó bevételei alapján határozták meg. 
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Kis Tamás képviselő 

 

Véleménye szerint itt lenne az ideje, hogy rendezzék a Sportcsarnokkal kapcsolatos 

kérdéseket, mivel a közüzemi díjakat az önkormányzat még mindig fizeti, annak ellenére, hogy 

tudnák, hogy a Sportcsarnokot ki üzemelteti. Elmondta, hogy nem ért egyet azzal, hogy a 

Zeneiskolát a Körzeti Iskolába helyezzék át. Javasolta, hogy a HVNOI Igazgatóságát 

helyezzék át a Körzeti Tagiskolába. Elmondta, hogy a HVNOI Igazgatásósága áthelyezésének 

nincs jelentős költségvonzata, ugyanakkor jelentős költségmegtakarítással járna. 

 

 

 Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadta azt a módosító javaslatot, mely szerint a költségvetési koncepciót két fordulóban 

tárgyalják meg. Az I. forduló a mai ülés legyen és a II. fordulóra 2011. december 14-i testületi 

ülés alkalmával kerüljön sor. Javaslatát a törvényi változásokkal indokolta. 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és kéri, hogy a határozati javaslat 7. – 11. 

pontjait és 11. pontját fontolja meg a testület. Megjegyezte, hogy törvényi változások előtt 

állnak. A Bizottság javaslata, hogy a jogszabályok megjelenése után tárgyalja újra a 

költségvetési koncepciót a testület. A módosító javaslatukat a bizottság egyhangú igen 

szavazattal támogatta. 

  

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Török János képviselő elmondta, hogy gyakorlatilag a törvényi változások ismerete nélkül 

nem tudnak miről dönteni. Lehetséges, hogy a decemberi ülés alkalmával se lesz több 

információjuk.  Megjegyezte, hogy a polgármestert és a jegyzőt jogszabály kötelezi arra, hogy 

a mai testületi ülésre beterjessze a költségvetési koncepciót. 

Támogatni tudja a módosító javaslatotokat. Ismeretei szerint a következő két hét során nem 

kerül sor olyan törvény elfogadására, mely érinthetné a költségvetési koncepciót. 

Megjegyezte, hogy a koncepció a jelenlegi körülmények ismeretében készült. 

Kis Tamás képviselő Sportcsarnokkal kapcsolatos véleményével egyetért. Beszámolt arról, 

hogy a Takarékbankkal folytatnak egyeztetéseket ez ügyben.  

A Zeneiskola tekintetében a koncepció csak egy fajta javaslatot fogalmaz meg. Véleménye 

szerint, ha az a cél, hogy a Körzeti Iskolát feltöltsék gyerekkel, akkor lehet, hogy sem a 

Zeneiskolát, sem a HVNOI Igazgatóságát nem kellene a Körzeti Iskolába áthelyezni. 
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dr. Nagy Sándor képviselő 

 

A koncepcióban általános feladatok vannak meghatározva. Javasolja, hogy fogadják el az 

indítványt a Pénzügyi Bizottság javaslatával kiegészítve. 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Megkérdezte, hogy miből fizetik ki a munkabér hitelt és a segélyeket. 2011. november 10-én 

kapott egy kimutatást, mely számára nem egyértelmű. 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Véleménye szerint december 14-én sem lesz több információjuk a törvényi változások 

tartalmát tekintve, ezért a Pénzügyi Bizottság módosító javaslatát támogatja. Módosító 

javaslatot fogalmazott meg, mely szerint a határozati javaslatban a kiadási keretszámok 

kialakításának 3. pontjába 1. vagy 2. helyen szerepeljen az intézmények működőképességének 

biztosítása. Javasolja, hogy a határozat 6. pontnál a Zeneiskola működésének alapos 

felülvizsgálata szerepeljen. Véleménye szerint a határozati javaslat 11. pontjában ne jelöljön 

meg a testület százalékot. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Összefoglalta Sveiczer Sándor módosító javaslatát. Elmondta, hogy a mai testületi ülés 

alkalmával szavaznának a koncepcióról a jelenlegi körülmények ismeretében és a törvényi 

változásokat követően testületi ülést hívnak össze és újra tárgyalják a költségvetési 

koncepciót. 

 

 

Török János képviselő 

 

A Pénzügyi Bizottság javaslatával egyetért. Megjegyezte, hogy véleménye szerint a Körzeti 

Tagiskoláról nem kellene a mai ülés alkalmával dönteni, hanem a költségvetési koncepció 

tárgyalásának következő fordulójában, az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 

állásfoglalását követően. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy az állami normatíva nem elég a bérek és segélyek kifizetéséhez, minden 

hónapban hozzátesz az önkormányzat pénzt ehhez az összeghez. A kifizetések után azonban 

megtörténik ennek az összegnek a visszavezetése.  

 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Megbeszélésük során Csáki Zsigmond polgármester úgy tájékoztatta, hogy az önkormányzat 

egy ingatlan eladásból jelentősebb bevételre számít. Tájékoztatást kért Csáki Zsigmond 

polgármestertől az ingatlan eladás jelenlegi állapotáról. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Több ingatlan értékesítése folyamatban van. A munkahelyteremtéssel kapcsolatos beruházás 

kapcsán elmondta, hogy jövőre számíthatnak az ingatlan értékesítésekből származó bevételre. 

A szállítói tartozások ellenértékeként javasolja, hogy ajánljanak fel ingatlant.  

 

Krusper Éva képviselő 

 

Kérte, hogy a testület kapjon a város ingatlan állományról egy kimutatást, mely tartalmazza, 

hogy mely ingatlan terhelt. 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

A hatályos vagyonrendelet mellékletében megtalálható, hogy milyen ingatlanokkal 

rendelkezik a város és, hogy mely ingatlan forgalomképes, korlátozottan forgalomképes vagy 

fogalomképtelen. Ezen kívül az ingatlanoknak kataszteri értéke is meg van. Elmondta, hogy a 

kért adatokat a hivatal természetesen rendelkezésre tudja bocsátani. Felhívta a figyelmet, 

hogy a www.heves.hu honlapon is elérhető a vagyon rendelet. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról a módosításokkal együtt, 

mely szerint a határozati javaslatban a kiadási keretszámok kialakításának 3. pontjába 1. 

helyen szerepeljen az intézmények működőképességének biztosítása. A 11. pontnál javasolja, 

hogy ne fogadjon el a testület %-t, hanem „a testület által elfogadott mérték ” szerepeljen a 

határozat szövegében. 

A bizottsági módosító javaslatok tekintetében a határozat úgy módosul, hogy a mai testületi 

ülés alkalmával szavaznának a koncepcióról a jelenlegi körülmények ismeretében és a 

törvényi változásokat követően hívjanak össze testületi ülést és újra tárgyalják meg a 

költségvetési koncepciót. 

   

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

javaslatot elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 

 

202/2011. (XI.30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Képviselő-testülete megtárgyalta a 2012. évre 

szóló költségvetési koncepciót és az alábbi határozatot hozza: 

 

1. Elfogadja Heves Város 2012. évi költségvetési 

koncepcióját az előterjesztésben foglaltaknak 

megfelelően.  

Az Önkormányzat és intézményei 2012. évi 

költségvetési rendelettervezetét a koncepcióban 

megfogalmazott elvek és célkitűzések alapján 

szükséges elkészíteni. 
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2. A 2012. évi költségvetés készítéséhez a prioritásokat a 

koncepcióban leírtaknak megfelelően határozza meg. 

 

3. Elvárás az intézményi saját bevételek 

nagyságrendjének meghatározásánál, hogy azok 

összességében a 2011. évi tényleges teljesítést 

meghaladják. A korábbi évekhez hasonlóan korrekció 

csak indokolt esetben a 2011. évi egyszeri jellegű 

bevételek miatt történhet. 

 

4. A feladat ellátásokhoz az önkormányzat egészét 

tekintve mind a működéshez, mind a beruházási 

feladatokhoz maximálisan igénybe kell venni a 

pályázati lehetőségekből adódó többletforrásokat. 

 

5. A Hivatalnak és az intézményvezetőknek is feladata, 

hogy teremtsék meg annak lehetőségét, hogy a 

központilag biztosított forrásokból a lehető legtöbb 

pénzeszköz szabályosan lehívható és felhasználható 

legyen. 

 

6. A Központi források csökkenése mellett az 

adóbevételeknek az eddigieknél is nagyobb szerepe 

lesz a likviditás biztosításában. A helyi adórendelet 

függvényében tervezhetők ezen bevételek.  

 

7. A talajterhelési díjból befolyt bevételből 

környezetvédelmi alapot kell képezni. 

 

 

Kiadási keretszámok kialakítása: 

 

1. Törekedni kell az intézmények és a Polgármesteri 

Hivatal működési kiadásainak szűkítésére. A központi 

források várható csökkenése minden területen a 

kiadások visszafogását, csökkentését követeli meg. 

 

2. Azokon a területeken, ahol jelentősen csökken a 

központi támogatás elengedhetetlen a kiadások 

nagyobb mértékű csökkentése. 

 

3. A működési keretszámok kialakításánál az 

előterjesztésben szereplő rangsort kell figyelembe 

venni:  

 

a) az intézmények működőképességének biztosítása; 

b) a 2012. évi adósságtörlesztés és azok kamatainak 

elsőbbsége (hitelek); 

c) a több éves kihatással járó szerződések 2012. évi 

kötelezettségei (kötvény, Sportcsarnok); 
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d) a hivatal és a testület működési feltételeinek 

biztosítása; 

e) a városüzemeltetésen belüli a feladatok ellátását az 

előző évi szinten kell biztosítani; 

f) az önként vállalt feladatoknál a források 

ismeretében szükséges a rangsorolás, és a kiadások 

csökkentése (szervezetek támogatás, rendezvények 

költsége stb…). 

 

4. Az Önkormányzat létszáma a 2011. december 31-i 

engedélyezett létszámhoz viszonyítva többletigényt 

nem tartalmazhat. 

 

5. Személyi juttatások és a munkaadókat terhelő járulékok 

tervezésénél figyelembe kell venni a jogszabályi 

változásokat. 

 

6. A közoktatási ágazatban a koncepcióban leírtaknak 

megfelelően szükséges a Zeneiskola működtetésének 

alapos felülvizsgálata.  

 

7. Az egyéb dologi és a szakmai kiadások tervezését a 

rendelkezésre álló források határozzák meg. A 

központi költségvetés nem nyújt többletforrást az 

infláció és ÁFA növekedés hatására sem.  

 

8. A fejlesztési feladatok ellátása során elsődlegesen az 

áthúzódó és pályázati pénzeszközzel is támogatott 

feladatokra kell forrást biztosítani. A további a 

fejlesztési feladatoknál megalapozott rangsorolás 

szükséges. 

 

 

9. A civil szervezetek támogatása, rendezvénynaptár 

összege, a Cigány Kisebbségi Önkormányzat 

működéséhez adott támogatás és az egyéb nem 

kötelezően ellátandó feladatok a költségvetési 

keretszámok ismeretében határozhatók meg.  

 

10. A Képviselő-testület az előre nem tervezhető feladatok 

ellátására általános tartalékot, az önkormányzat 

épületeiben váratlanul felmerülő halaszthatatlan 

felújítást igénylő feladatokra céltartalékot képez, 

melynek nagyságrendje a konkrét számok ismeretében 

határozható meg. 

 

11. A Pensió 17 Kft. által szolgáltatott étkeztetésben a 

nyersanyagnormák és intézményi térítési díjak a 

testület által elfogadott mértékű emeléssel történjenek. 
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12. A Képviselő-testület a koncepció által 

meghatározott feladatok felülvizsgálatát az 

önkormányzat és az intézmények működtetését érintő 

jogszabályi változások megjelenését követően soron kívül 

elvégzi.  

 

 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

Határidő: Költségvetés készítés Szabó Sándor címzetes 

főjegyző 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az Agria Ügyelet Kft. és az AVE Kft. vezetése kérte, hogy a napirendjük tárgyalására az ülés 

elején kerüljön sor.  

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Javasolja, hogy az napirendeket, az elfogadott napirendek sorrendjében tárgyalják. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Jelezte, hogy az ülés során egy hosszabb szünetet rendel el, melynek oka az, hogy Szabó 

Sándor jegyző úrral alá kell írniuk a START Közmunka Programmal kapcsolatos 

megállapodást. A megállapodás aláírása miatt Hevesre érkező delegációnak más időpont nem 

felelt meg, ezért a mai napon kerül sor a megállapodás aláírására. 

Elmondta, hogy az ülést SZMSZ szerint vezeti, azonban a cégek vezetőinek kéréseit is 

figyelembe próbálja venni. 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Megkérdezte, hogy a meghívó elkészítésekor miért nem úgy sorolták fel a napirendi pontokat, 

hogy a meghívottak napirendjével kezdődjön az ülést. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az SZMSZ szerint ez nem lehetséges. Rendeletalkotás előtt nem lehet beszámolót tárgyalni. 

Elmondta,hogy Sárándi István képviselő is kérte, hogy egy a 7. napirendi pontot: Indítvány 

Heves Város Nevelés- Oktatási Intézet Bölcsőde Tagintézmény fejlesztésére kiírt pályázatról 

szóló indítványt és a 23. napirendi pontot: Sürgősségi indítvány Heves Város Nevelési- 

Oktatási Intézet III. Sz. Tagóvoda Tagintézmény fejlesztésére kiírt pályázatról szóló indítványt 

együtt tárgyalják.  Megjegyezte, hogy az SZMSZ szerint a meghívóban a sürgősségi 

indítványok csak az indítványok után szerepelhetnek. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Javasolja, hogy engedélyezzék az Agria Ügyelet Kft.-nek és az AVE Kft.-nek a napirendjeik 

előrehozatalát. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testületet, hogy szavazzanak arról, hogy a napirendi pontok tárgyalási 

sorrendje módosulhat-e a következőképpen, mely szerint a következő tárgyalandó napirendi 

pont a 20. napirend legyen: Beszámoló az AVE Kft. 2011. évben végzett tevékenységéről. Ezt 

a napirendet kövesse a hozzá szorosan kapcsolódó 4. napirend: Indítvány a „REGIO-KOM 

Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás Jászberényi és Dél-Hevesi kistérsége 

szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerének fejlesztése” című pályázat. Ezt követően 

tárgyalnák meg a 19. napirendet dr. Nagy Sándor önálló képviselői indítványát az Agria 

Ügyelet Kft. tartozásainak rendezésére, majd a 20. napirendet: Beszámoló az Agria Ügyelet 

Kft. Heves Város Rendelőintézete helyzetéről, 2011. évi működéséről. 

 

 

A Képviselő-testület 11 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a napirendi javaslatok tárgyalási 

sorrendjének módosítását. 

 

 

20./ napirendi pont tárgya: Beszámoló az AVE Kft. 2011. évben végzett tevékenységéről 

 

Beterjesztő: Besenyei Ferenc és Hencz Zsolt ügyvezető igazgató 

 

Beterjesztőnek nincs szóbeli kiegészítése. 

 

Kérdések  

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Megkérdezte, hogy mennyi az AVE Kft. piaci értéke. Megkérdezte, hogy 2010-2011. évben 

mennyi volt az AVE Kft. és a REGIO-KOM által kiszámlázott összeg árkülönbözete. 

Érdeklődött róla, hogy mi indokolta a 650 millió forintos kölcsönt. 

 

Hencz Zsolt AVE ügyvezető igazgatója 

 

Elmondta, hogy az AVE mérlegéről írásos anyagot kaptak a képviselők. Pontos piaci értéket 

nem tud mondani, erre a kérdésre később írásban ad választ. 2010. és 2011. évi kifizetés 

körülbelül 10 millió forint nagyságrendű volt. A tagi kölcsön nem 650 millió forint, hanem 

425 millió forint volt, mely összeget a cégek vásárlására és a géppark lecserélésére 

fordították, ezt az összeget folyamatosan törlesztik vissza az AVE Magyarországnak.    

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte Hencz Zsolttól, hogy írásban is válaszoljon az elhangzott összes kérdésre. 

 

 

Hozzászólások 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 
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dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és az üzleti tervet elfogadásra javasolja, a 

beszámolót pedig tudomásul vette a bizottság. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

 

Sveiczer Sándor képviselő 

 

Tudomása szerint az adózott eredmény 682.000 forint körüli összeg volt, ez az összeg az 

összforgalom 0,001%-e. Volumennövekedésről volt szó. Ez a második év, amikor nem 

teljesültek Heves Város Önkormányzatának osztalékelosztással kapcsolatos elvárásai.  

Véleménye szerint át kellene tekinteni az előző évek gazdálkodását, azt hogy Heves Város 

Önkormányzatának gazdasági érdekei megfelelően érvényesültek-e. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

2012. évben kerül sor taggyűlésre. Amennyiben Sveiczer Sándor képviselő részt venne a 

gazdálkodás áttekintésében, erre lesz lehetősége. 

 

Tájékoztatta a Képviselő-testület tagjait, hogy három szavazásra kerül sor, először az 

eredményterv elfogadásáról, majd a beszámoló elfogadásáról és végül az üzleti terv 

elfogadásáról szavaznak 

 

 

Kérte Heves Város Képviselő-testületét, hogy szavazzanak az eredményterv elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 

 

203/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

és elfogadását javasolja az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 

2012. évi eredménytervét 4 206 000 Ft adózás előtti 

eredménnyel  

 

Felelős: határozat közléséért Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2011. december 15. 

 

 

Kérte Heves Város Képviselő-testületét, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 8 igen, 2 nem szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett az alábbi határozatot hozta: 
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204/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

és elfogadásra javasolja az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 

2011. évi beszámolóját 683 000 Ft adózott eredménnyel és 

682489000 Ft mérlegfőösszeggel. 

A Képviselő-testület javaslatot tesz, hogy a társaság az 

eredményét eredménytartalékba helyezze. 

 

Felelős: határozat közléséért Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2011. december 15. 
 

 

 

Kérte Heves Város Képviselő-testületét, hogy szavazzanak az üzleti terv elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen, 1 nem szavazattal és 2 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

205/2011. (XI.30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

és elfogadását javasolja az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 

2012. évi beruházási tervét 34512000 Ft összeggel. 

 

Felelős: határozat közléséért Szabó Sándor jegyző 

Határidő: 2011. december 15. 

 

 

 

 

4./ napirendi pont tárgya: Indítvány a „REGIO-KOM Térségi Kommunális Szolgáltató 

Társulás Jászberényi és Dél-Hevesi kistérsége szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerének 

fejlesztése” című pályázat tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérdések 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

A pályázat megnyerése esetén a fejlesztésnek milyen hatása lesz? 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy két pályázatról van szó. A pályázat megnyerése esetén több mint 2 milliárd 

forintos fejlesztés valósulna meg. A pályázat során megnyert összeg egy részét arra 

http://www.heves.hu/images/letoltes/testules/2011/szeptember_14/3_napirend.pdf


 440 

fordítanák, hogy egyes településeken megszüntetnének hulladéklerakókat, vagyis a kisebb 

települések hulladéktelepeiről a szemetet Jásztelekre hordanák be. A hevesi szeméttelep 

esetében egy több mint 100 millió forintos fejlesztésről van szó, mely eredményeképpen a 

hevesi szeméttelepen helyben rekultiváció valósulna meg, illetve ehhez kapcsolódik egy másik 

pályázat is, mely keretében hulladékudvar kialakítására kerülne sor. 

Elmondta, hogy társulásról van szó, amely azzal jár együtt, hogy a településeknek bizonyos 

kötelezettségeket kell vállalni. Beszámolt arról, hogy díjemeléssel kapcsolatban vita adódott. 

A pályázat kapcsán meghatározták, hogy a hulladékszállítási díjnak el kell érnie a minimum 

14.000 forint nettó értéket. Elmondta, hogy a díjszállítási költség a térségben a 

legalacsonyabb. Megjegyezte, hogy még Nógrád megyében is magasabb a szemétszállítási díj. 

Véleménye szerint jó ötlet a társulásban való részvétel.  

 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Megkérdezte, hogy a rekultiváció során a szeméttelep melletti tó kotrására is sor kerül-e. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Felmerült a rekultivációról való tárgyalás során a tó kotrásának lehetősége is. Megjegyezte, 

hogy a tó kotrása speciális gépet igényel, de véleménye szerint lesz rá lehetőség, már felvette 

a kapcsolatot olyan cégekkel, melyek rendelkeznek ilyen gépekkel. Elmondta, hogy a 

rekultiváció során az önkormányzatnak meg kell felelnie bizonyos feltételeknek, melyek között 

szerepel a fedőréteg minőségének meghatározása is.  

 

Krusper Éva képviselő 

 

Korainak tartotta azt, hogy a lakosság részére szelektív hulladékgyűjtéssel kapcsolatos 

szóróanyag került kiküldésre.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A pályázat egyik kötelező eleme volt a szórólap lakosságra részére történő kiküldése. 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot a testületnek. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Örül a fejlesztésnek, de nem ért egyet a díjemeléssel. Tudja, hogy Dunántúlon magasabb 

szemétszállítási díjak vannak, de kevesebb a munkanélküliek aránya is és magasabb azoknak 

a személyeknek az aránya, akik ténylegesen megfizetik a szemétszállítási díjat. Véleménye 

szerint nem lehet összehasonlítani ilyen alapon a településeket. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy nem Dunántúli példát hozott, példaként Nógrád megyét említette. Véleménye 

szerint rosszabbul jár Heves, ha a kormány központilag határozza meg a közüzemi 

díjtételeket. Megjegyezte, hogy egész Kelet-Magyarországon Hevesen a legolcsóbb a 

szemétszállítási díj.   

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

206/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Képviselő-testülete megtárgyalta a „REGIO-KOM 

Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás Jászberényi és Dél-

Hevesi kistérsége szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerének 

fejlesztése” című pályázat tárgyában benyújtott indítványt és a 

következő határozatot hozta: 

 

1) Heves Város Önkormányzata rögzíti, hogy „ A REGIO-KOM 

Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás Jászberényi és Dél-

Hevesi kistérsége szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerének 

fejlesztése” nevű és KEOP-7.1.1.1/09-2009-0006 azonosító 

számú projekt II. fordulós pályázat beadásához elkészült 

Részletes Megvalósíthatósági Tanulmányban – továbbiakban 

RMT – feltüntetett, az önkormányzatunk által az üzemeltetési 

koncepció alátámasztásához nyújtott adatok, információk az 

alábbi kiegészítéssel felelnek meg a valóságnak. 

 

a) Az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. nem 100 %-os 

önkormányzati tulajdonú társaság. 

b) Az AVE Hevesi Városfenntartó Kft.-vel a közszolgáltatás 

ellátására 2011. december 31. napjáig rendelkezik Heves 

Város Önkormányzata szerződéssel. 

 

Az RMT-t és az abban bemutatott üzemeltetési koncepciót, 

díjpolitikát, díjképzést ismeri, és annak betartását a támogatás 

visszafizetésének terhe mellett vállalja a projekt befejezését 

követő minimum öt évig.  

 

2) Heves Város Önkormányzata „A REGIO-KOM Térségi 

Kommunális Szolgáltató Társulás Jászberényi és Dél-Hevesi 

kistérsége szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerének 

fejlesztése” nevű és KEOP-7.1.1.1/09-2009-0006 azonosító 

számú projektjén kívül nem vesz részt más pályázatban, 

támogatási konstrukcióban az adott projekthez, illetve 

projektelemhez kapcsolódóan. 

 

Határidő: 2011. december 15. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 



 442 

Csáki Zsigmond 30 perces szünetet rendelt el 10.25-kor. Az ülés 10.58 órakor folytatódott a 

18./ napirend tárgyalásával. 

 

 

18./ napirendi pont tárgya: dr. Nagy Sándor önálló képviselői indítványa az Agria Ügyelet 

Kft. tartozásának rendezésére 

 

Beterjesztő: dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Beterjesztőnek szóbeli kiegészítése nem volt, kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt, 2 igen és 2 nem szavazattal 

nem hozott érvényes döntést.   

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta és támogatja az indítványt.  

 

Sárándi István képviselő 

 

dr. Horváth Gábortól megkérdezte, hogy szándékában áll-e kiegészítést tenni az indítvánnyal 

kapcsolatban. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Helyén valónak tartja az indítványt. Javasolta, hogy az Agria Ügyelet Kft. helyi 

adómentességét töröljék a szerződésből, és visszamenőleg rendezze a be nem fizetett helyi 

adót az önkormányzat felé. 

 

dr. Horváth Gábor ügyvezető igazgató 

 

Köszöntötte a testület tagjait. Sajnálatát fejezte ki, hogy nincs jelen dr. Nagy Sándor 

tanácsadója, Ungváriné Fenyves Beáta külsős bizottsági tag.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megjegyezte, hogy a beszámolót külön tárgyalják, jelenleg dr. Nagy Sándor képviselő önálló 

indítványa a téma. A vagyonkezelési szerződéssel kapcsolatos információkat várnak az Agria 

Ügyelet Kft. képviselőitől. 

 

Kontra Annamária főkönyvelője 

 

A beszámoló vagyongazdálkodásával kapcsolatosan kiegészítést tett, mely szerint az Agria 

Ügyelet Kft 2008. március 1-től működteti a Hevesi Rendelő Intézetet. Elmondta, hogy a 
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vagyonkezelési szerződésben rögzítetteknek eleget tesz az Agria Ügyelet Kft.. A 

vagyonkezelési szerződés előírása szerint az átadott vagyon értékcsökkenési leírását minden 

évben tartalékalapba kell helyezni és elkülönítetten kell kezelni. Az Agria Ügyelet Kft. 

könyvelésében elkülönítetten kezeli a Hevesi Rendelő Intézet működtetésére átadott vagyon 

értékcsökkenési leírását. Az Agria Ügyelet Kft. az értékcsökkenési leírás terhére fejlesztéseket 

valósított meg, melyeket éves bontásban ismertettet. 2008-ban 7.581.000 forint tartalékalap 

képzés valósult meg, ennek az alapnak a terhére nem történt fejlesztés. 2009-ben 6.449.000 

forint tartalékalap képzés volt, a felhasználás ebből 2.325.00 forintot, amelyet három darab 

klímafelszerelésre, filmelőhívóra, vérnyomásmérőre és egyéb a működtetéshez 

elengedhetetlenül szükséges kis értékű tárgyi eszközökre fordítottak. 2010-ben további 

3.310.000 forint tartalékképzés valósult meg és 311.000 forint beruházás volt, melyeket 

szintén a működtetéshez szükséges eszközökre fordítottak. 2011. évben a várható tartalékalap 

képzés 1.672.00 forint. Megjegyezte, hogy 2011 novemberéig 29.260.000 forint beruházást 

hajtott végre az Agria Ügyelet Kft, ezt az összeget beszerzésekre, a Szerelem Alfréd úti épület 

felújítására, illetve a Fő úton lévő gyógyszertár kialakítására fordították.  2008-2011 között 

időszakban az alapképzés 19.075000 forint volt, és a beruházás értéke 31.000.895 forint. Az 

Agria Ügyelet Kft. fejlesztési kötelezettségének eleget tesz, ugyanúgy, mint beszámolási 

kötelezettségének.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy dr. Nagy Sándor önálló képviselői indítványa az Agria Ügyelet Kft. 

tartozásának rendezéséről szól. A képviselő szakértőkkel átnézte a vagyonkezelési- és 

szolgáltatási szerződést és azt állítja, hogy az Agria Ügyelet Kft. három évben nem pótolt a 16 

millió forint értékcsökkenésnek megfelelő összeget, melyet elkülönített számlán kellene 

kezelni.  Az elhangzottak alapján megértette, hogy ezen az összegen túl mutató fejlesztések 

történtek. A probléma törvényi értelmezésből adódik, nem személyes jellegű. Véleménye 

szerint az elkülönített számla értelmezése okoz jelen esetben problémát. 

 

Kontra Annamária főkönyvelője 

 

Az Agria Ügyelet Kft. a könyveiben elkülönítetten kezeli a tartalékalapot, erről nyilvántartást, 

beszámolót küldtek a testület részére. A polgármester által említett 16 millió forint a 2011. év 

végén a nettó eszköz állomány értékcsökkenéséből adódik, amely a tartalékalap képzéssel 

egyensúlyba kerül. Ezen kívül az Agira Ügyelet Kft 2011-ben végrehajtott fejlesztések 

tekintetében több beruházást hajtott végre, mint a 2011. évben képzett tartalékalap értéke. Az 

Agria Ügyelet Kft. könyvelésében a tartalékalapot elkülönítve mutatta ki. 

 

Sárándi István képviselő 

 

Megjegyezte, hogy akkor tehát, van elkülönített számla. Megkérdezte, hogy a bizottság külső 

tagja tett-e valamilyen javaslatot az elhasználódott eszközök pótlására. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy folyamatban van egy pályázat, mely eredményeként komoly fejlesztések 

történnek a jövőben, ennek következtében jelentős növekedés következik be az elkülönített 

számlán kezelendő összeg tekintetében. Kérdése, hogy ezt az összeget az Agria Ügyelet Kft. a 

jövőben rendelkezésre tudja-e bocsátani, illetve vissza tudja-e pótolni. 
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dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Azért ellenezte a napirendi pontok előrehozatalát, mert úgy értette, hogy napirendi pontját is 

megelőzné az Agria Ügyelet beszámolója. Véleménye szerint a beszámoló előtt indítványát 

kell megvitatni. Elmondta, hogy indítványa arról szól, hogy 2008., 2009., 2010. évben 16,5 

millió forintos értékcsökkenést nem fordított az Agria Ügyelet Kft. eszközpótlásra. Kéri 

erősítsék meg, hogy 16 milliótól több az a kvázi tartozás, amit nem elkülönített számlán, 

hanem elkülönítve kezel könyveiben. Megjegyezte, hogy az Agria Ügyelet Kft. 2012. február 

15-ig tartozik adatszolgáltatási kötelezettséggel. Elmondta, hogy az eszköz amortizáció 

előrehaladott, indokolt lenne az eszközpótlás, ennek a kötelezettségének az Agria Ügyelet Kft. 

csak részben tett eleget. Megjegyezte, hogy tudomása szerint elkülönített bankszámla nincs.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Összegezte az elhangzottakat, mely szerint a vita alapja az, hogy az eszköz amortizáció 

előrehaladott és csak részben valósult meg az eszközök pótlása. A vita másik pontja, hogy az 

Agria Ügyelet Kft. könyvelésében technikailag elkülönített számlán kezeli az összeget, de dr. 

Nagy Sándor véleménye szerint az elkülönített számlán való kezelés elkülönített bankszámlán 

kell, hogy megvalósuljon. 

 

Török János képviselő 

 

Felhívta a figyelmet, hogy az Agria Ügyelet Kft. korábbi beszámolójánál is ezek a problémák 

merültek fel. Emlékei szerint a korábbi beszámoló kapcsán nem ezeket a fejlesztéseket sorolta 

az Agria Ügyelet Kft., véleménye szerint a Fő úton lévő gyógyszertár már az előző beszámoló 

előtt is készen volt. Hiányolja, hogy a beruházásokkal kapcsolatos szerződéseket és 

engedélyeket nem mutatták be a képviselő-testületnek. Véleménye szerint az Agria Ügyelet 

Kft.-nek egyeztetni kellene a tulajdonossal, vagyis az önkormányzattal a fejlesztésekről.  

 

dr. Horváth Gábor ügyvezető igazgató 

 

Egyetért azzal, hogy az együttműködést szorosabbá kell tenni. Elmondta, hogy az Áht. szerint 

a vagyonkezelési és működtetési- üzemeltetői szerződésben rögzítettek szerint kell történnie az 

eszközpótlásnak. Megnyugtatta a képviselő-testületet, hogy ezzel kapcsolatos 

kötelezettségének eleget tett és a működéshez szükséges eszközökre költi az Agria Ügyelet Kft. 

a tartalékalapot. Az ÁNTSZ rendszeresen ellenőrzi a műszerek állapotát, a beteg ellátás 

állapotának biztonságát, ha az ellenőrzés során problémát észlel, megteszi a szükséges 

intézkedéseket. Úgy érzékelte, hogy dr. Nagy Sándor képviselőnek nem a szakmaisággal van 

kifogása, hanem a gazdálkodással. Az Agria Ügyelet Kft. nevében felajánlotta, hogy ha a 

képviselő-testület kéri, akkor visszaadja a vagyont az önkormányzatnak.   

 

Kontra Annamária főkönyvelő 

 

Áht. nem elkülönített bankszámlát, hanem elkülönített számlát ír elő. A tartalékalap képzés 

összegét elkülönített számlán kell kezelni és csak a meghatározott célra lehet felhasználni. 

Ennek értelmében az Agria Ügyelet Kft. a rábízott vagyont csak a Hevesi Rendelő Intézettel 

kapcsolatosan használhatja fel. A vagyonkezelői szerződésben nem az van rögzítve, hogy 

azonos ütemezésben minden évben az elszámolt amortizációval egyező összegben kell ezt a 
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kötelezettséget teljesíteni. A vagyonkezelői szerződés kimondja, hogy az amortizációnak 

megfelelő összeget tartalékalapba kell tennie, ezt a pénzt gyűjtögeti az Agria Ügyelet Kft. a 

működése során. Elmondta, hogy az Agria Ügyelet Kft. 2011. évben az eszköz amortizáció 

értékénél nagyobb értékű fejlesztést hajtott végre. Ami a 16 millió forintot illeti, amely az 

önkormányzattól átvett vagyon nettó értékcsökkenése, ha ehhez hozzáadjuk a 2010. év végén 

kimutatott tartalékalap állományát és plusz eszközbeszerzéseket, akkor 1.339.000 forint 

pozitívumban van az Agria Ügyelet Kft. a 2010. évhez képest és, akkor még nem is említette a 

2011. évet. Az Agria Ügyelet Kft.-nek nincs tartozása a vagyonkezelői szerződés értelmében 

az önkormányzat felé. 

 

dr. Horváth Gábor ügyvezető igazgató 

 

Beszámolt arról, hogy Ungváriné Fenyves Beáta bejelentkezett hozzá a Pénzügyi Bizottság 

külsős tagjaként, dr. Nagy Sándor képviselő szakértőjeként és beszélgetésük során 

magánemberként javaslatot tett az amortizációból felhalmozott összeg elkötését illetően. 

Javasolta, hogy ezt az összeget fordítsák egy természetgyógyászati biorezonancián alapuló 

berendezésre. Véleménye szerint nem ez az eszköz a legszükségesebb.  

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Kifogásolta, Horváth Gábor úr Ungváriné Fenyves Beáta bizottsági tag személyét illetően rá 

hivatkozik. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Ungváriné Fenyves Beáta a Pénzügyi Bizottság megválasztott tagja és nem dr. Nagy Sándor 

szakértője. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Kontra Annamária elmondta, hogy nyilvántartásai szerint is 2010. december 31-i állapot 

szerint is 16 millió forint körüli az az összeg, ami nincs felhasználva és a tartalékalapot 

képezi. 

 

Kontra Annamária főkönyvelő 

 

Helyesbített, mely szerint 14 millió forint képezi a tartalékalapot, amit elkülönítve kezelnek. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Ha jól érti, akkor ezt a 14 millió forintot az Agria Ügyelet Kft. azért tette félre, mert 

eszközöket kívánt ebből az összegből vásárolni. Megjegyezte, hogy 2012. február 15-i 

adatszolgáltatás alkalmával köteles bemutatni az Agria Ügyelet Kft. azt, hogy mi történt 

2011.-ben. Az Agria Ügyelet Kft. beszámolójából kiderült, hogy a Fő úton lévő gyógyszertár 

építése is a beruházások között szerepelt, ezzel kapcsolatosan megjegyezte, hogy tudomása 

szerint a gyógyszertár üzemeltetése nem önkormányzati feladat. 2010. december 31-i állapot 

szerint az Agria Ügyelet Kft.-nek 14,5 millió forintot kell visszapótolni. 

 

Török János képviselő 

Javasolta, hogy dr. Nagy Sándor képviselő határozati javaslatát pontonként szavazzák meg. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a határozati javaslat 2., 3. ,5. pontját is el tudja fogadni, azonban jelezte, 

hogy problémája van a határozati javaslat 1. pontjával, kérte, hogy módosítsák a szöveget. A 

2. pont kapcsán megjegyezte, hogy figyelembe kell venni az ÉMOP pályázatunkba beadott 

tárgyi eszközökre vonatkozó fejlesztési elképzeléseket. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Bankszámlás elkülönítés valóban nincs, de elkülönített könyvviteli van. Véleménye szerint 

ezzel kapcsolatosan nincs probléma. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte dr. Nagy Sándor képviselőt, hogy határozati javaslatát módosítsa. 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Módosította határozati javaslata 1. pontját, mely szerint „Heves város polgármestere szólítsa 

fel az Agria Ügyelet Kft.-t a megkötött szolgáltatói- vagyonkezelői szerződésben leírtak 

betartására. A felszólítás 2011. december 15-tel határozza meg az elmúlt évben nem pótolt 

értékcsökkenésnek megfelelő összeg elkülönített könyvviteli számlán történő elkülönítését. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Véleménye szerint törvényesség tekintetében lehet, hogy a Kis Tamás képviselő módosító 

javaslatának az a része, aggályos lesz, mely szerint a helyi adómentességből származó 

tartozását az Agria Ügyelet Kft. visszamenőleges hatállyal fizesse meg. 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Kérte, hogy szakmailag illetékes személy tájékoztassa a testületet, hogy van-e lehetőség 

visszamenőleges hatállyal történő tartozásrendezésre. 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Tájékoztatta a testületet egy 2011. június 22-i keltezésű levélről, mely a cég adóbevallását 

tartalmazza, a bevallás időszaka 2010.január 1-től 2010. december 31-ig. terjed. 

Megjegyezte, hogy utána fog nézni, hogy volt-e már korábban is a cégnek adóbevallása és, ha 

igen akkor, milyen összegű. Szerződés módosítás nélkül is megvalósulhat a helyi iparűzési 

adómentesség törlése, mivel ráutaló magatartás valósult meg. A visszamenőleges hatállyal 

való adóbehajtásnak vannak szabályai, melyek alapján történhet a visszamenőleges hatállyal 

való adóbehajtás. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Módosította javaslatát, mely szerint az Agria Ügyelet Kft. helyi adómentességét töröljék a 

szerződésből, és ha annak törvényi akadálya nincs, akkor visszamenőleg rendezze a be nem 

fizetett helyi adót az Agria Ügyelet Kft. az önkormányzat felé. 
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dr. Szívós János orvos igazgató 

 

2010. év végén Misszió Egészségügyi Központ tagjaként az Agria Ügyelet Kft, pontosabban a 

tulajdonos önkormányzat kapott 12,7 millió forintot, melyből eszközfejlesztés valósult meg. 

Véleménye szerint ez indokolja, hogy miért nem történt meg újabb eszközpótlás. Elmondta, 

hogy egy új Röntgen gép, vagy Ultrahang beszerelése 80-100 millió forintba kerül, mely 

berendezésekre véleménye szerint szükség lenne, tehát érdemesebbnek találja, hogy a 

megtakarítás fölaprózása helyett a gyűjtögetést választják. 

 

dr. Horváth Gábor ügyvezető igazgató 

 

Véleménye szerint az a javaslat, mely szerint a helyi adómentességből származó tartozását az 

Agria Ügyelet Kft. visszamenőleges hatállyal fizesse egyoldalú szerződés-módosításnak 

minősül. 

 

Krusper Éva képviselő 

 

Megkérdezte, hogy a missziótól származó összeg eszközfejlesztései, az Agria Ügyelet Kft. 

beszámolójában lévő fejlesztésekkel azonos, vagy más fejlesztéseket tartalmaz. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy nem azonos a két fejlesztés.  

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Elmondta, hogy Kis Tamás képviselő javaslatát két részre bontja, és ez alapján bocsátja 

szavazásra. Az Agria Ügyelet Kft. helyi adómentességét töröljék a szerződésből. Ha annak 

törvényi akadálya nincs, akkor visszamenőleg rendezze a be nem fizetett helyi adót az Agria 

Ügyelet Kft. az önkormányzat felé. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat módosított 1. 

pontjáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal elfogadta a határozati 

javaslat 1. pontját. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat 2. pontjáról, azzal a 

módosítással, mely szerint figyelembe kell venni az ÉMOP pályázatunkba beadott tárgyi 

eszközökre vonatkozó fejlesztési elképzeléseket. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal elfogadta a határozati 

javaslat 2. pontját. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat 3. pontról.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal elfogadta a határozati 

javaslat 3. pontját. 
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Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az határozati javaslat új 4. pontjáról, 

mely szerint a helyi adómentességet törlik a szerződésből. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 12 igen szavazattal elfogadta a 4. pontot. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat 5. pontjáról, mely 

szerint, ha annak törvényi akadálya nincs, akkor visszamenőleg rendezze a be nem fizetett 

helyi adót az Agria Ügyelet Kft. az önkormányzat felé. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal 4 nem és 4 tartózkodás 

mellett a javaslatot nem fogadta el.  

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az alábbi határozatot fogadta el: 

 

207/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

1) Heves város Polgármestere szólítsa fel Agria Ügyelet Kft-t 

a Heves Város Önkormányzata és az Agria Ügyelet Kft által 

2008. január 4-én megkötött 33062/2008. számú 

Vagyonkezelési és Szolgáltatási Szerződésben leírtak 

betartására. A felszólítás 2011. december 15-re határozza 

meg az elmúlt három évben nem pótolt értékcsökkenésnek 

megfelelő összeg elkülönített könyvviteli számlán történő 

elhelyezését. 

 

Határidő: 2011. december 2. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

2) A rendelőintézet igazgatójának véleményére alapulóan 

meg kell határozni, hogy a kft milyen, az önkormányzat 

tulajdonába kerülő eszközöket vásároljon meg, figyelembe 

véve az ÉMOP pályázatban beadott tárgyi eszközökre 

vonatkozó fejlesztési elképzeléseket. 

Határidő: 2012. január 31. 

Felelős: Szabó Sándor főjegyző 

 

3) A fentiek szerint eljárva a rendelőintézet elhasználódott 

eszközei pótlására intézkedni kell. 

Határidő: 2012. június 30. 

Felelős: Szabó Sándor főjegyző 

 

4) Az Agria Ügyelet Kft. helyi adómentességét a szerződésből 

törölni kell. 

Határidő: 2011. december 31. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 
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19./ napirendi pont tárgya: Beszámoló az Agria Ügyelet Kft. Heves Város Rendelőintézete 

helyzetéről, 2011. évi működéséről   

 

Beterjesztő: dr. Horváth Gábor ügyvezető igazgató 

 

Beterjesztőnek nem volt szóbeli kiegészítése. 

 

 

Kérdések  

 

Krusper Éva képviselő 

 

Személyes problémáját mondta el, mely szerint a Rendelőintézetben azt a tájékoztatást kapta 

mozgássérült rokona, hogy a beteg Rendelőintézet emeletére való felszállítása a beteg 

családtagjainak a feladata. Tudomása szerint ez a kijelentés nem helytálló. Kérte, hogy a 

jövőben ne adjanak téves tájékoztatást a betegek részére. Megjegyezte, hogy ha van rá 

lehetőség, akkor a mozgássérült betegek vizsgálata a földszinten történjen. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Van-e akadálya, hogy a mozgássérült betegek mozgatásában a Rendelőintézet részt vegyen. 

 

dr. Szívós János orvos igazgató 

 

Valószínűnek tartja, hogy félreértés történt. A mozgássérült betegek ellátása általában a 

földszinten történik. Jelen esetben hallásvizsgálatról volt szó, amely eszközigényes, ezért nem 

volt kivitelezhető a földszinten történő betegellátás. Elmondta, hogy a Rendelőintézet 

személyzete segítséget szokott nyújtani a betegek részére. Elmondta, hogy a betegszállítók 

feladata, hogy a beteget vizsgálatra beszállítsák a Rendelőintézetbe. Véleménye szerint a 

félreértést az okozhatja, hogy a család feladata, nem a beteg szállítása, hanem szállítatása. A 

család feladata, hogy értesítse a házi orvost, aki megrendeli a betegszállítót. 

 

 

Hozzászólások: 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és két részre bontotta.  

Szakmailag 4 igen szavazattal elfogadja, pénzügyileg 4 nem szavazattal nem javasolja 

elfogadásra a testületnek. 

  

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megkérdezte, hogy a bizottság véleményé a szavazásnál hogyan kezelje. 

 

Török János képviselő 

 

A bizottsági ülésen az hangzott el, hogy a helyzet rendezéséig nem fogadják el a beszámolót, 

azonban, ha most rendeződött a helyzet, akkor támogatják a beszámoló elfogadását. 
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dr. Nagy Sándor képviselő 

 

A beteg elégedettségi vizsgálatot véleménye szerint elismerésreméltó. Megjegyezte, ha 

felújítást terveznek, azt be kell jelenteni polgármester úr részére. Tájékoztatta a testületet 

arról, hogy az Agria Ügyelet Kft. részéről ilyen jellegű megkeresés érkezett is, melyből 

kiderült, hogy a Szerelem Alfréd úti ingatlanon felújítási munkákat kívánna folytatni. 

Megjegyezte a felújítási munkákkal kapcsolatosan, hogy azok egy része valóban beruházásnak 

számított, másik része azonban karbantartási munkának minősült, amely nem tartozik a 

beruházások közé. Idézte a szolgáltatási és vagyonkezelési szerződés 11. pontját, mely szerint 

a vagyonkezelő vállalja, hogy a szükséges állag megóvási, karbantartási és felújítási 

munkákat saját költségére elvégzi olyan mértékben, hogy azok megfeleljenek az egészségügyi 

ellátások minimum feltételeit szabályzó mindenkori hatályos jogszabályoknak. 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Elmondta, hogy a fő feladat a gyógyítás. A beszámoló irányvonalát jónak tartja. Felhívná a 

figyelmet a betegek informálásának fontosságára. 

 

dr. Horváth Gábor ügyvezető igazgató 

 

Köszönetet mondott az Agria Ügyelet Kft. dolgozóinak. A lakosság tájékoztatására fokozott 

mértékben odafigyelnek a későbbiek során is. Kérte a testületet támogassák az Agria Ügyelet 

Kft. beszámolóját. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megkérdezte, hogy teheti-e fel egyben szavazásra a beszámoló elfogadását, vagy az Oktatási 

és Szociálpolitikai Bizottság javaslatát külön szavaztassa meg. 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság tagjai részéről nem érkezett erre vonatkozó kérés. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

208/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete az Agria 

Ügyelet Kft. Heves Város Rendelőintézete helyzetéről, 2011. 

évi működéséről szóló beszámolót elfogadta. 

 

 

12.35-kor Sveiczer Sándor elment a testületi-ülésről. A testületi ülésen jelenlévő képviselők 

száma 11 fő. Az ülés határozatképes. 
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Csáki Zsigmond polgármester 

 

12.37- 13.00 óráig ebédszünetet rendelt el. 13.15-től a Képviselő-testület közmeghallgatást 

tartott.  

 

 

KÖZHEGHALLGATÁS 

 

dr. Pokovai Zsuzsanna Baross Gábor úti lakos 

 

Beszámolt a 31-es Fő út rossz állapotáról. Tudja, hogy nem a város feladata az út 

karbantartása, de megoldás reményében jelezni kívánta. Beszámolt a Kossuth Rádió Déli 

Krónika című műsoráról, melyben a települések harangjait szólaltatják meg és röviden 

ismertetik a település történetét. Kérte, hogy Heves város harangja és település története is 

elhangozhasson a rádió műsorában. Véleménye szerint Heves város történetének 

összeállításában szívesen segítene Gyimesiné Gömöri Ilona. A Jásztelki szemétfeldolgozó 

cégtől kapott néhány hónappal ezelőtt szórólapot, melyből értesült, hogy a lakosság számára 

térítésmentesen plusz szemétszállításra lesz lehetőség. Köszönetet mondott a pályázatban 

résztvevő valamennyi személynek. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Korábbi képviselő-testület hozott a 31-es Fő út helyreállításával kapcsolatosan testületi 

döntést. A NIF Zrt. korábban adott tájékoztatása szerint még a kivitelező kiválasztása is 

megtörtént, ezt a 2010-es országgyűlési választások felülírták, információ szerint mind a 

tervezőt, kivitelezőt felmentették a szerződés alól és újakkal kezdődött el az előkészítés. 

Elmondta, hogy a NIF Zrt.-t megkéri, hogy adjon tájékoztatót a lakosság számára a 31-es Fő 

úttal kapcsolatos elképzelésekről.  

A Déli Krónika műsorral kapcsolatosan egyeztet plébános úrral. Véleménye szerint az 

egyházközösség közreműködésére is szüksége lesz. A Jásztelki szemétfeldolgozó szórólapja az 

európai uniós eljárás részét képezi. A pályázat kétfordulós, még nem minden eleme valósult 

meg. Körülbelül 1,5-2 évre lesz szükség, mire a pályázat gyakorlati megvalósulása 

megtörténik. A pályázat két részből áll, egyik része, hogy Jásztelken történnek fejlesztések, 

másik része, hogy a Hevesi hulladéktelepen helyben történő rekultiváció, földdel történő 

befedés, parkosítás valósul meg, illetve egy hulladékudvar kialakítására is sor fog kerülni.  

 

Borbáth Sándor Kolozsvári úti lakos 

 

Elmondta, hogy a Lidl áruház mellett lakik. A Lidl áruház parkolóját megnyitották a 

közforgalom előtt, de az ott lévő térvilágítást nem akarják üzemeltetni. Felkereste ez ügyben a 

Hevesi Polgármesteri Hivatalt és a Heves Megyei Kormányhivatalt, azonban mindkét helyről 

azt a választ kapta, hogy nem illetékes az ügyben döntést hozni. Nem tudja elfogadni, hogy a 

Lidl parkolójában lévő térvilágítás kérdésében nincs illetékes.  

Beszámolt, hogy utcájukban nincs megoldva a csapadékelvezetés, a szennyvíz így esőzésekkor 

gyakran visszafolyik a házba. Tavalyi közmeghallgatáson is elmondta ugyanezt, azonban nem 

történt előrelépés az ügyben.  

Olvasta dr. Nagy Sándor Rendelőintézettel kapcsolatos önálló képviselő indítványát, 

dicséretesnek tarja, hogy a képviseli a lakosság érdekeit. Véleménye szerint nem csak egy 

képviselőnek kellene a szerződés teljesülését nyomon követni. Megkérdezte, hogy ebben az 

ügyben miért nem történt még intézkedés, annak ellenére, hogy már több testületi ülésen 
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elhangzott. Kifogásolta, hogy olyan szerződés születhetett, mely szerint az Agria Ügyelet Kft. 

adómentességet élvez. Véleménye szerint nem volt indokolt a Rendelőintézet vagyonkezelésbe 

adása. Véleménye szerint a vállalt feladatokat a vagyonkezelő nem tudta biztosítani. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy nem tudja, hogy a Lidl áruház parkolójának térvilágítása ügyében ki az 

illetékes. Abban azonban biztos, hogy nem önkormányzati feladat. Csapadékvíz elvezetésével 

kapcsolatos probléma Heves több utcáját érinti. Elmondta, hogy saját forrásból az 

önkormányzat a csapadékvíz elvezetést nem tudja megoldani. Beszámolt arról, hogy dr. Nagy 

Sándor képviselő Rendelőintézettel kapcsolatos indítványát a testület támogatta. A helyi 

adómentességgel kapcsolatosan az ülés alkalmával elhangzott egy javaslat, mellyel rendezni 

kívánja a testület ezt a helyzetet.  

 

Domján Róbert csoportvezető 

 

Elmondta, hogy írásban felszólítottunk a Lidl áruház üzemeltetőjét arra, hogy a város 

közvilágításához igazodóan üzemeltesse a parkoló világítását. Válaszul az üzemeltetőtől azt 

kapták, hogy a Lidl áruház nyitva tartásához igazodva működtetik a térvilágítást. Ezt 

követően megkeresték a Kormányhivatalhoz tartozó Közlekedésfelügyeleti Hatóságot, mivel ez 

egy közforgalom előtt megnyitott magánút. Kérték, hogy ez alapján hozzon kötelező erejű 

határozatot, hogy térvilágítás üzemeltetési kötelezettséget a Lidl áruház tartsa be. A 

Kormányhivatal jelezte, hogy ebben az ügyben nincs hatásköre. Tájékoztatta a  jelenlévőket, 

hogy keresik annak lehetőségét, hogy milyen módon eszközölhető ki hatóságilag a térvilágítás 

működtetése. 

 

Varga Gizella, Gyöngyösi úti lakos 

 

Megkérdezte, hogy SZTK alapon mikor mehet a strandra fürdeni. Elmondta, hogy 

egészségügyi állapota megkívánja azt, hogy heti két alkalommal vízben mozogjon.  

Elmondta, hogy a választások idején kapott szórólap egyikén az szerepelt, hogy a hevesi 

gyümölcsök, zöldségek egy feldolgozóba fognak kerülni, ez véleménye szerint 

munkahelyteremtéssel is járna együtt. Tájékoztatást kér a feldolgozó helyzetével 

kapcsolatban.  

Egy másik szórólapon azt olvasta, hogy megépítésre kerül egy 1100 méteres japán csarnok is.  

A rendőrséggel kapcsolatosan megjegyezte, hogy véleménye szerint nincs elég rendőr 

Hevesen. Orbán Viktor miniszterelnöktől kapott levelet, melynek az volt a tartalma, hogy a 

közbiztonság az első helyen szerepel.  

Megkérte, hogy vizsgálják felül, hogy megtörtént-e a csőrendszer tisztítása. Véleménye 

szerint, amióta a Gyöngyösi úton él, azóta nem volt az úton az árok tisztítva. 

Kérte, hogy hozassák rendbe Deák János főjegyző sírját, a sír feliratát véleménye szerint nem 

lehet elolvasni. Hegedűs Béla és feleségének sírjának rendbehozatalát is kéri, füvesnek tartja 

a sírt. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

A Hegedűs Béla és Deák János főjegyző sírjának a rendbetétele vélemény szerint nem pénz, 

hanem odafigyelés kérdése. A rendőrség állami feladat. Elmondta, hogy az önkormányzat 

többször próbált segíteni a rendőrségnek.  
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A csarnokkal kapcsolatosan tájékoztatta a jelenlévőket arról, hogy a csarnok építése 

megindult. Műszakonként körülbelül 15 főnek fog munkát adni és kezdetben csak két műszak 

lesz. A termelő munka megvalósulására körülbelül fél év múlva kerül sor.  

Elmondta, hogy a gyümölcsfeldolgozó nem az ő szórólapján szerepelt, tudomása szerint az a 

polgármester jelölt, akinek szórólapján szerepelt a gyümölcsfeldolgozó, mindent megtesz, 

hogy megvalósuljon a feldolgozó Hevesen. Tudomása szerint a finanszírozás problémája 

késlelteti a megvalósulást.  

A stranddal kapcsolatosan elmondta, hogy fürdőfejlesztéseket kevés település tudott 

megvalósítani az utóbbi időben. Az elmúlt ciklusban három szerződés volt a 

fürdőfejlesztésére, de mind a három szerződő partner elállt a szerződéstől, ahogy a 

fejlesztésre került volna a sor. A strandot a képviselő-testület kiemelten kezeli. Elmondta, 

hogy önerőből az önkormányzat nem bírja fejleszteni, sem működtetni a strandot, befektetőt 

kell találni hozzá. 

 

 

Domján Róbert csoportvezető 

 

Elmondta, hogy a városban az csapadékvíz elvezető rendszerek állapota nem kielégítő, ennek 

oka, hogy nem tudták finanszírozni a karbantartását. Megjegyezte, hogy ezeket a rendszereket 

csak géppel lehet takarítani. Közfoglalkoztatás keretében a városközpontban lévő aknákat 

próbálták kitakarítani, de ez a rendszer működőképességén ez nem javított.   

 

 

Szigili János Munkácsi Mihály úti lakos 

 

A polgárőrség tevékenységével kapcsolatosan elmondta, hogy a polgárőrség azért alakult, 

hogy a város lakosságának biztonságérzetét növelje és, hogy a rendőrség munkáját segítse. A 

polgárőrség addig működött jól véleménye szerint, amíg a polgárőrség vezetése szem előtt 

tartotta a politikamentességet, korrupciómentességet, és azt, hogy egy társadalmi szervezetről 

van szó. Véleménye szerint a polgárőrségben politikai karrierépítés folyik, a polgárőrség 

tagjai között több büntetett előéletű személy van. A polgárőrség fő feladata a 

rendezvénybiztosítás, azon belül a labdarúgó mérkőzések biztosítása lett, nem a rendőrség 

munkájának segítése. Elmondta, hogy egy politikai választásnál nagyobb mozgósítással 

aktívan közreműködött a polgárőrség, sajnálja, hogy a bűncselekmény elkövetőjének 

tettenérésérnél nem tud ilyen aktívan részt venni. Elmondta, hogy a technikai eszközöket nem 

a megfelelő célra használják fel a polgárőrök, kérte az önkormányzatot, hogy ellenőrizze az 

eszközök és támogatások felhasználását. Tudomása van arról, hogy illetéktelen személyek is 

viseltek polgárőrség feliratú mellényt. Elmondta, hogy a Polgárőrség használatában lévő 

gépjárműveket egyes polgárőrök magáncélra használják fel. Javasolja, hogy hatástanulmányt 

nyújtson be a Polgárőrség a munkájáról. 

Közlekedési lámpával kapcsolatosan elmondta, hogy a rendőrlámpa feltartja a forgalmat, 

kérte vizsgálják felül ezt a kérdést. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy civilszervezeti támogatással több képviselő jutott be képviselő-testületbe. 

Megjegyezte, hogy a Polgárőrségtől tételes elszámolást fog kérni, illetve utána fog nézni, 

hogy a polgárőrség tekintetében van-e büntetett előéletű tag. 
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Domján Róbert csoportvezető 

 

A Hősök úti – Kolozsvári út problémája ismerős az önkormányzat számára. A csomópont 

átalakítása során a Magyar Közút találta ki a lámás megoldást, megvalósítás után a Magyar 

Közút nem kívánta üzemeltetni a lámpát. Az üzemeltetésről tárgyalásokat folytat jelenleg is az 

önkormányzat.  

 

Ivanics Róbert Mária úti lakos 

 

Elmondta, hogy 2011. márciusig a testületi ülésen volt egy kivetítő, amelyről rögtön lehetet 

tudni a szavazási eredményeket. Megkérdezte, hogy ez a kivetítő miért kerül ki a teremből és 

van-e rá lehetőség, hogy újra felállításra kerüljön a képviselő-testület ülésén. Elmondta, hogy 

egy havi lapot szerkeszt és a lap aktualitása miatt szükséges számára, hogy a szavazási 

eredményeket már az ülés alkalmával a kivetítőn megtekinthesse. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

SZMSZ szabályozza a nyilvánosság kérdését. Nincs olyan szabályozás, ami kötelezővé tenné a 

szavazótábla használatát. Elmondta, hogy az információk nyilvánosak. 

 

A polgármester több hozzászólás, kérdés, észrevétel hiányában a közmeghallgatást 14.07 

órakor bezárta. Ezt követően a Képviselő-testület folytatta a napirendek tárgyalását.  

 

5./ napirendi pont tárgya: Indítvány a HUMANsoft Kft-vel kötött szerződés felülvizsgálata 

tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Beterjesztőnek nem volt szóbeli kiegészítése. 

 

Kérdések  

 

Török János képviselő 

 

Melyik határozati javaslatot tartják jobbnak? 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Két bizottság tárgyalta meg az indítványt és a B. pontra tettek javaslatot. Felhívta a figyelmet, 

hogy az önkormányzatnak szállítói tartozása van a HUMANsoft Kft. felé.  

 

 

Hozzászólások: 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 5 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a 2. határozati javaslatot a testületnek. 
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dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 2. számú határozati javaslat elfogadását 

javasolja a testületnek. 

 

Török János képviselő 

 

Véleménye szerint a kiszállási díj többlet költséget eredményezne. Megjegyezte, hogy, ha most 

a szerződés módosítása mellett dönt a képviselő-testület, akkor elveti annak a lehetőségét, 

hogy más, kedvezőbb alternatívát találjon a helyzet megoldására. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a 2. határozati javaslatról.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 9 igen szavazattal 1 nem és 1 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

209/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a „Heves 

Város Önkormányzata és intézményei informatikai 

rendszerének fejlesztése és üzemeltetése” tárgyában kötött 

szolgáltatási szerződés - szerződő felek általi, közös akarattal 

történő - módosítására vonatkozó, a HUMANsoft Kft. által 

tett 10 %-os díjcsökkentési javaslatot, a javaslatban 

meghatározott feltételek miatt nem fogadja el. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2011. december 10. 

 

 

6./ napirendi pont tárgya: Indítvány HVNOI Hevesi József Általános Iskola 

vizesblokkjának felújítása tárgyában 

 

Beterjesztő: Sárándi István bizottsági elnök 

 

 

Kérdések  

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy az előterjesztés végén nem látta Szabó Sándor jegyző úr aláírását, 

megkérdezte, hogy az előterjesztés ellenőrzése megtörtént-e. Megkérdezte, hogy a törvényes-e 

a határozati javaslat, a költségvetési tervezetet ki készítette. 
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Szabó Sándor jegyző 

 

Adminisztratív okok miatt maradt le az előterjesztésről aláírása. Elmondta, hogy a 

napirendhez tartozó anyagot ismeri. Jogszabályszerűnek tartja a határozati javaslatba 

foglaltaknak a megvalósulását. 

 

Sárándi István képviselő 

 

A bizottság készítette az indítványt és elektronikusan küldte át a hivatal részére, véletlenül 

maradhatott le jegyző úr aláírása. A hivataltól kért segítséget a beruházás költségének 

megállapítására. Hivatal tájékoztatta a bizottságot, hogy egy korábbi költségvetési tervezet 

áll rendelkezésükre, amelyet aktualizálni kell.  

 

 

Hozzászólások 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és az A. határozati 

javaslatot 4 nem szavazattal, a B. határozati javaslatot 4 nem  szavazattal nem támogatta.  

Véleményük szerint „Ha a saját cégük látná el ezt a feladatot, akkor megvizsgálandó, hogyan 

tudnánk időben és pénzben kezelni.” Véleményük szerint, ha a HEVA Kft. látná el a felújítást, 

akkor a felújítás költségmegtakarítással járna. Felhívta a figyelmet, hogy a tornaterem 

megsüllyedt, szükséges lenne egy statikai vizsgálat. Módosító javaslatként megfogalmazták, 

hogy a felújítással a HEVA Kft. bízza meg a testület. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a beterjesztett határozati javaslatokat 

nem támogatja. C. javaslatot fogalmazott meg, mely szerint a halaszthatatlan helyreállítási 

munkákat a HEVA Kft. mérje fel, készítsen róla műszaki leírást, anyagjegyzéket árakkal, ezt 

követően térjenek vissza az indítvány megtárgyalására, lehetőség szerint 2011. december 14-i 

ülés alkalmával. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Megjegyezte, hogy magasnak tartja az árajánlatot. Véleménye szerint is, ha a HEVA Kft. 

végezné el a felújítást, akkor az költség megtakarítással járna. Ha a HEVA Kft. nem tudná 

elvégezni a felújítást, akkor javasolta, hogy hirdessék meg a munkát.  

 

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Véleménye szerint a főépületben lévő WC rossz állapotban van, de használható, a tornaterem 

dugulásának megszüntetése fontosabb, sürgetőbb. Az étkezde és mosogatókonyhában is 

hasonló problémát kellene megszüntetni.  
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Török János képviselő 

 

Véleménye szerint dönteniük kellene a mai ülés alkalmával az indítványról. Egyetért Sárándi 

István képviselő indítványával. Megjegyezte, hogy a HEVA Kft.-vel látnák el a felújítást, 

akkor a felújítás valóban olcsóbb lehet.   

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy az A. határozati javaslat, korábban az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 

javaslata volt. Véleménye szerint is akkor a legolcsóbb a felújítás, ha a HEVA Kft. 

munkatársai végzik el a munkát. Megjegyezte, hogy vajon van-e a HEVA Kft.-nek elegendő 

szakembere a munkálatok elvégzésére. Elmondta, hogy kevés pénz áll az önkormányzat 

rendelkezésére, az A. határozati javaslat a likvid pénz kímélése miatt született. Elmondta, 

hogy amennyiben a felújítási munkát a HEVA Kft.-vel végezteti el az önkormányzat, akkor az 

anyagok költségeit meg kell finanszírozniuk. Véleménye szerint az árajánlaton lehet 

módosítani, nem minden munkát kellene egyszerre elvégezni, a munkálatok közötti 

rangsorolás is megoldás lehet. Nem szeretné, ha az a vád érné az önkormányzatot, hogy 

szándékosan késleltetik az iskola vizesblokkjának felújítását. 

 

Sárándi István képviselő 

 

Az elutasításon meglepődött, mivel Kis Tamás képviselő javaslata volt, hogy az alapfokú 

oktatási intézmények infrastruktúrájára fordítsa a testület a kötvényt, ne más célra. Elmondta, 

hogy a költségvetés elkészítése után, elkezdtek más megoldást keresni a felújítás 

megfinanszírozására, mivel kevés likvid pénz áll az önkormányzat rendelkezésére, ekkor 

jutottak el ahhoz az elgondoláshoz, hogy munkák ellenértékeként lehetne akár ingatlan is 

felajánlani. Elmondta, hogy nem járna jelentős költségmegtakarítással, ha a HEVA Kft. 

végezi el a felújítást.  

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

A Pénzügyi Bizottság javaslata az volt, hogy a halaszthatatlan munkát végezzék el. Véleménye 

szerint is szükséges lenne a felújítás, de szerinte ezt elő kell készíteni.  

   

Vona László képviselő 14.33-kor elhagyta az ülést, 14.34-kor visszaérkezett. . 

dr. Nagy Sándor 14.35-kor elhagyta a termet, 14.37-kor visszaérkezet. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy a kötvény nem elegendő a felújításra, ezért nem támogatta a határozati 

javaslatot. Véleménye szerint az ingatlanok eladása jobb megoldás lenne, mint az ingatlanok 

felajánlása a munka ellenértékeként. 

 

Czók Zsolt a HEVA ügyvezetője 

 

Elmondta, hogy a HEVA Kft. karbantartói létszáma jelenleg nem elegendő egy nagyobb 

felújítás elvégzésére, megjegyezte, hogy az esetben a HEVA Kft. szakember és eszköz 

állományát is bővíteni kellene. Természetesen vannak olyan munkák, amelyekbe a HEVA Kft. 

be tud segíteni.  
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Krusper Éva képviselő 
 

Véleménye szerint is a halaszthatatlan munkafolyamatokra kellene koncentrálniuk. Az 

ingatlan felajánlás esetén melyik ingatlant ajánlanák fel a munka ellenértékeként. Lesz-e 

olyan vállalkozó, aki a munka ellenértékeként elfogadja az ingatlant. 

 

Balázs Ferenc alpolgármester 

 

Akár az A., akár a B. határozati javaslat elfogadása esetén közbeszerzési eljárás fog 

elindulni. Támogatja az A. és B. határozatot is.   

 

Török János képviselő 

 

Elmondta, hogy a költségvetésben tervezett több mint 200 millió forintos ingatlan eladásból 

eddig az önkormányzatnak nem keletkezett bevétele. Nem tudja, hogy ha az ingatlan 

felajánlást választják, akkor lesz-e az ingatlanra kereslet.  

 

Sárándi István képviselő 

 

Az indítványt átgondoltnak tartja, a melléklet nem árajánlat, hanem irányár. Elmondta, hogy 

nem tudhatja, hogy lesz-e olyan vállalkozó, aki a munka ellenértékeként elfogad ingatlant, de 

meg kell próbálni ezt a megoldást is.  A HEVA Kft.-t fejleszteni kell, de kisebb munkálatokat ki 

tud vitelezni. Felhívta a figyelmet, hogy az iskola vizesblokkjának problémáját nem lehet 

halogatni. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Összegezve az elhangzottakat leszögezhető, hogy a HEVA Kft. a halaszthatatlan problémákat 

tudja kezelni. A Városfejlesztési Bizottság javaslatai a felújítási munkák finanszírozásáról 

szólnak.  Javasolta, hogy Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete bízza meg a HEVA 

Kft. munkatársait a hiba elhárításával. A Városfejlesztési Bizottság készítse elő a teljes 

felújításra vonatkozó javaslatát.  

 

Török János képviselő 

 

Támogatja Csáki Zsigmond módosító javaslatát. 

 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak  módosító javaslatáról, mely szerint a 

testület megbízza a HEVA Kft-t a közvetlenül elhárítható hibák kijavításával, a 

Városfejlesztési Bizottság pedig készítsen elő a teljes felújításra vonatkozó javaslatot.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal - 1 tartózkodás mellett - a 

következő határozatokat hozta: 
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210/2011. (XI.30.) önkormányzati határozat 

 

1) Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megbízza a 

HEVA Kft.-it, hogy a HVNOI Hevesi József Általános 

Tagiskola vizesblokkja hibáinak elhárítását végezze el. 

  

 Határidő: 2011. december 31. 

                                                Felelős: Czók Zsolt HEVA Kft. ügyvezetője 

 

 

2) A Képviselő-testület felkéri a Városfejlesztési Bizottságot, 

hogy a Tagiskola teljes felújítását készítse elő.   

 

  Határidő: 2012. január 31. 

                                                 Felelős: Sárándi István bizottsági elnök 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 14.55-kor szünetet rendelet el, az ülés 16.10-kor folytatódott. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a 7. és a 23 napirendi pontot egymás után tárgyalja a Képviselő-testület a 

javaslatnak megfelelően. 

 

 

7./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves Város Nevelés- Oktatási Intézet Bölcsőde 

Tagintézmény fejlesztésére kiírt pályázatról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Nem élt szóbeli kiegészítéssel. Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság 4 igen szavazattal elfogadta a bizottság módosító 

javaslatát, mely szerint nyertes pályázat esetén az önrészt és a +1 fő pályázat gondozónői 

állást biztosítja a képviselő-testület. Megjegyezte, hogy a módosítás a pályázat befogadása 

miatt szükséges. Elmondta, hogy a másik indítvány esetén is javasolja ezt a módosítást. 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal javasolja az indítvány 

elfogadását a testületnek. 
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Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal javasolja az 

indítvány elfogadását a testületnek. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság javaslatát elfogadja, kérte a Képviselő-testület 

tagjait, hogy szavazzanak az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság módosító javaslatával 

kiegészült indítvány elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatot hozta: 

 

211/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

Nevelési Oktatási Intézet Bölcsőde Tagintézmény fejlesztésére 

kiírt pályázat tájékoztatásáról szóló indítványt megtárgyalta 

és az alábbi határozatot hozta: 

 

A Képviselő-testület 2011. november 14. és 2012. január 9. 

között a „Szociális alapszolgáltatások és gyermekjóléti 

alapellátások infrastrukturális fejlesztése (ÉMOP-4.2.1/B-

11)” c. pályázatot benyújtja. 

Nyertes pályázat esetén az önrészt és az 1 fő gondozónői 

állást a Képviselő-testület biztosítja. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. január 9. 

 

 

23./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány Heves Város Nevelési- Oktatási Intézet III. 

Sz. Tagóvoda Tagintézmény fejlesztésére kiírt pályázatról 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Beterjesztőnek nem volt szóbeli kiegészítése. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és javasolja az indítvány elfogadását a 

testületnek. 
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Sárándi István bizottsági elnök 

 

Elmondta, hogy a Városfejlesztési Bizottság rendkívüli ülést tartott, de az ülés nem volt 

határozatképes. Elmondta, hogy a határozati javaslatban a pályázat benyújtási határidejeként 

2011. január 16. és 2012. április 2. szerepel, utánanézett és 2012. január 16.-a lesz a pályázat 

benyújtásának kezdeti időpontja, kéri, hogy javítsák ki a határozati javaslatban az elírást. 

Javasolta, hogy nyertes pályázat esetén az 5 % önrészt biztosítsa a képviselő-testület. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Emiatt a két pályázat miatt javasolta a kötvény beváltását. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a sürgősségi indítvány elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag- a 

következő határozatot hozta: 

 

212/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

Nevelési - Oktatási Intézet III. sz. Tagóvoda fejlesztésére kiírt 

pályázat tájékoztatásáról szóló indítványt megtárgyalta és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

A Képviselő-testület 2012. január 16. és 2012. április 2. között 

a „Nevelési Intézmények fejlesztése” (ÉMOP-4.3.1/A-11)” c. 

pályázatot benyújtja. 

Felhatalmazza a Polgármestert a szükséges egyeztetések 

lebonyolítására. 

Nyertes pályázat esetén az 5 % önrészt a Képviselő-testület 

biztosítja.  

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2012. április 2. 

 

8./ napirendi pont tárgya: Indítvány az Eötvös József Középiskola eszközeladása tárgyában 
 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról. 
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Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatot hozta: 

 

213/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

az Eötvös József Középiskola eszközeladása tárgyában 

benyújtott indítványt és a következő határozatot hozta: 

 

1) Heves Város Önkormányzata egyetért a következő gépek, 

eszközök selejtezést követő értékesítésével: 

a) Zetor ZTJ 16245 típusú traktor 

b) Zetor 5748 típusú traktor 

c) Kverneland eke (4 ekefejes) 

 

2) Felhatalmazza az Eötvös József Középiskola igazgatóját az 

értékesítési eljárás lefolytatására. 

3) Az eszközértékesítésből származó bevétel az intézmény 

ÁFA befizetésére, az ezt követően fennmaradó összeg a 

Pensió Kft-vel szemben fennálló tartozás egy részének 

kiegyenlítésére fordítandó. 

 

Felelős: Együd László igazgató 

Határidő: 2011. 12. 31. 

 

 

9./ napirendi pont tárgya: Indítvány az Eötvös József Középiskola részére haszonbérbe adott 

ingatlanok tárgyában 
 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Nem élt szóbeli kiegészítéssel. Kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatot hozta 

 

214/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

az Eötvös József Középiskola részére haszonbérbe adott 

ingatlanok tárgyában benyújtott indítványt és a következő 

határozatot hozta: 
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A Képviselő-testület a 178/2011. (IX. 30.) önkormányzati 

határozatának 1. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 

„Heves Város Önkormányzata haszonbérbe adja 1 év 

időtartamra az alábbi ingatlanokat az Eötvös József 

Középiskola részére tangazdaság területbővítése céljából: 

 

helyrajzi szám  területnagysága (ha) 

043/38   1,9026 

043/39   1,5133 

049/179   1,3815 

049/180   1,8936 

049/178   0,9427 

049/30   3,7498 

049/32   3,7498 

049/29   3,7505 

049/31   3,7487 

sum:    22,6325 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2011. 12.31. 

 

 

10./ napirendi pont tárgya: Indítvány a hevesi strand koncesszióba adásával kapcsolatos 

intézkedésekről 

 

Beterjesztő: Török János képviselő 

 

Beterjesztőnek nem volt szóbeli kiegészítése, kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a bizottság módosító javaslatot 

fogalmazott meg, mely szerint a strandot és a kertészet részekre bontva próbálják meg 

értékesíteni vagy koncesszióba adni. A módosító javaslatot 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és a strand értékesítését 4 igen szavazattal 

támogatta. Véleménye szerint az értékesítés történhet részekre bontva is. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Véleménye szerint nem az eladás a legjobb megoldás. Támogatni tudná a részekre bontást, és 

a koncesszióba adást is. 
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Kozma Tamás képviselő 

 

Javasolja, hogy segítsék Török János képviselő munkáját. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elmondta, hogy a pályázati kiírás tekintetében hoznak jelenleg döntést. A koncesszió és az 

eladás kiírása nem zárja ki egymást. Elmondta, hogy az ajánlatokról beérkezésüket követően 

dönt a testület.  

  

 

dr. Nagy Sándor képviselő 

 

Elmondta, hogy nem privatizációpárti. Javasolja, hogy a testület támogassa Török János 

képviselő javaslatát. 

 

Török János képviselő 

 

Módosította a határozati javaslatot a strand értékesítése vagy koncesszióba adása mellett, 

kiegészítve azzal, hogy elemekre bontva tegyék ezt. Elmondta, hogy a HEVA Kft. megpróbálja 

a kertészetet pályázati forrásból újra elindítani. A termálfürdő fejlesztése gyorsan elindítható, 

a papírokat már a nyáron előkészítették, már csak befektetőt kellene találni. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

 

Csáki Zsigmond képviselő 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Török János módosító javaslatáról, mely 

szerint Heves város Képviselő-testülete a strand értékesítése, vagy koncesszióba adása mellett 

dönt, akár a strand részekre bontásával is.  

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag- a 

következő határozatot hozta: 

 

215/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a strand 

értékesítése, vagy koncesszióba adása mellett dönt, akár a 

strand részekre bontásával is.  

Felhatalmazza a város polgármesterét, hogy az értékesítéshez 

szükséges előkészítő munkát végeztesse el. A nyilvános 

hirdetményt tegye közzé. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 Határidő: 2011. december 15. 
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11./ napirendi pont tárgya: Indítvány az országzászló visszaállításának területkijelölése 

tárgyában 

 

Beterjesztő: Török János bizottsági elnök 

 

Beterjesztőnek nem volt szóbeli kiegészítése. Kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a múzeumi területet 4 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság B. határozati javaslatot és A. határozati javaslat b. 

pontját, a múzeumi területet javasolja elfogadásra a testületnek.  

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, szavazzanak a B. határozati javaslatról, mely szerint a 

Képviselő-testület a kijelölt helyszínen a megvalósításhoz szükséges területet az országzászló 

számára határozatlan időre biztosítja. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal a javaslatot elfogadta.  

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak arról, hogy a múzeum előtti területet 

jelöljék ki az országzászló helyéül. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal támogatta a javaslatot. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete a következő határozatot hozta: 

 

216/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete az 

országzászló helyszínéül a múzeum előtti területet jelöli ki, 

egyben hozzájárul a tervezési és engedélyeztetési munka 

megkezdéséhez. 

 

A Képviselő-testület a kijelölt helyszínen a megvalósításhoz 

szükséges területet az országzászló számára határozatlan 

időre biztosítja. 

 

Felelős: Török János bizottsági elnök 

Megvalósítási határidő: 2012. június 04. 

 



 466 

12./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves, Szerelem A. u. 28. szám alatti ingatlanra 

vonatkozó bérleti szerződés módosítására  

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Beterjesztőnek nem volt szóbeli kiegészítése. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 3. opciót elfogadásra javasolja a 

testületnek. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Megjegyezte, hogy még az Indítvány Heves, Szerelem A. u. 28. szám alatti ingatlanra 

vonatkozó bérleti szerződés módosításánál tartanak. 

 

Sárándi István képviselő 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatot hozta: 

 

217/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

a Heves, Szerelem A. u. 28. szám alatti ingatlanra vonatkozó 

bérleti szerződés módosítása tárgyában benyújtott indítványt 

és a következő határozatot hozta: 

 

Heves Város Képviselő-testülete a 195/2011. (X. 26.) számú 

önkormányzati határozat alapján létrejött bérleti szerződést 

az alábbiak szerint módosítja:  

„a bérlő: a Ladies Kerámia Kft. Heves, Szerelem A. u. 28.” 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2011. december 31. 
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13./ napirendi pont tárgya: Indítvány Heves, Kolozsvári u. 10 szám alatti önkormányzati 

tulajdonú épület nyílászárók cseréjének tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Beterjesztőnek nem voltszóbeli kiegészítése. 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a 3. opciót támogatja. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a határozati javaslat 3. opciójáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

 

218/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

a Heves, Kolozsvári utca 10 szám alatti önkormányzati épület 

nyílászárók cseréje tárgyában benyújtott indítványt és az 

alábbi határozatot hozta: 

 

A Képviselő-testület hozzájárul a Heves, Kolozsvári utca 10 

szám alatti önkormányzati épület nyílászárók cseréje 

beruházásnak, a 2012-ben lakóépületek energetikai 

paramétereinek javítására kiírt pályázatok keretében történő 

megvalósításához, az önrész saját forrásból történő 

biztosításával. A saját erő kompenzálása, a megvalósulás 

utáni megemelt bérleti díjjakból történik. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2011. december 30. 

 

 

 

 

 



 468 

14./ napirendi pont tárgya: Indítvány a Hevesi Református Egyházközség Lelkészi Hivatala 

bérleti díj elengedése ügyében 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Török János képviselő 

 

Bejelentette, hogy érintettség miatt nem kíván részt venni a szavazásban. 

 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és a 2. határozati javaslatot 3 igen 

szavazattal elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és nem javasolja a díj elengedését. 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Támogatná azt, hogy mentesüljön a Református Egyházközség bérleti díj tartozásának 

megfizetése alól. Módosító javaslatot tett, mely szerint a Református Egyházközösségtől ne 

követeljenek a jövőben sem bérleti díjat. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Elvi kérdésről van szó. Elmondta, hogy ha ezt elfogadják, akkor az összes civil szervezettől 

érkezhet díj elengedésre vonatkozó kérés. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Kis Tamás módosító javaslatáról, mely 

szerint a Református Egyházközösségtől ne követeljenek a jövőben sem bérleti díjat. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 3 igen, 4 nem szavazattal és 3 tartózkodás 

mellett, - 1 fő nem vett részt a szavazásban - nem hozott érvényes döntést. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a 2. határozati javaslatról. 

 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 7 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett - 1 fő nem vett részt a szavazásban - a következő határozatot hozta: 
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219/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Hevesi 

Református Egyházközség 166 720 Ft bérleti díj tartozását nem 

engedi el. 

 

Felelős: Szabó Sándor címzetes főjegyző 

Határidő: 2011. december 9. 

 

 

 

15./ napirendi pont tárgya: Indítvány Bíró Ágnes bérlő kérelme tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Hozzászólások: 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról. 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal a következő határozatot 

hozta: 

 

220/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete megtárgyalta 

a Bíró Ágnes bérlő kérelme tárgyában benyújtott indítványt 

és a következő határozatot hozta: 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Bíró Ágnes 

3360 Heves, Deák F. u. 4. 1. lakásra vonatkozó bérleti 

szerződésének 2011. október 31.-vel történő felmondását 

tudomásul veszi és a felmondási időszaktól eltekint. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: 2011. december 5. 
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16./ napirendi pont tárgya: Indítvány a „Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János 

Tehetséggondozó Programjára” pályázó hevesi tanulók tanulmányainak támogatására 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Hozzászólások: 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az 1. határozati javaslatról.  

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag- a 

következő határozatot hozta: 

 

221/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete benyújtja 

pályázatát a ”Hátrányos helyzetű tanulók Arany János 

Tehetséggondozó Programjában” való részvételre. 

Elviekben támogatja Kovács Bernadett – an.: Oláh Szilvia / 

lakcím: 3360 Heves, Bocskai u. 2/B. / 8. osztályos tanulót, 

hogy Heves város képviseletében részt vegyen a ”Hátrányos 

Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó 

Programjában”. 

 

Határidő: 2011. december 12. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az 2. határozati javaslatról. . 

 

Heves város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatot hozta: 

 

222/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete benyújtja 

pályázatát a ”Hátrányos helyzetű tanulók Arany János 

Tehetséggondozó Programjában” való részvételre. 

Elviekben támogatja Ecsedi Tibor Attila – an.: Ecsegi Tímea 

/ lakcím: 3360 Heves, Alkotmány u. 137. / 8. osztályos 

tanulót, hogy Heves város képviseletében részt vegyen a 
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”Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó 

Programjában”. 

 

Határidő: 2011. december 12. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az 3. határozati javaslatról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag- a 

következő határozatot hozta: 

 

223/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete benyújtja 

pályázatát a ”Hátrányos helyzetű tanulók Arany János 

Tehetséggondozó Programjában” való részvételre. 

Elviekben támogatja Mága László – an.: Balogh Ibolya / 

lakcím: 3360 Heves, Somogyi u. 95./ 8. osztályos tanulót, 

hogy Heves város képviseletében részt vegyen a ”Hátrányos 

Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó 

Programjában”. 

 

Határidő: 2011. december 12. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az 4. határozati javaslatról.  

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatot hozta: 

 

 

224/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete benyújtja 

pályázatát a „Hátrányos helyzetű tanulók Arany János 

Tehetséggondozó Programjában” való részvételre. 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Heves Város 

Polgármesterét, hogy az e programba a 2011. december 12-i 

határidőig esetleg benyújtott további kérelmekre a Képviselő-

testület elvi támogatásáról szóló határozatát kiadja 

 

Határidő: 2011. december 12. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 
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17./ napirendi pont tárgya: Indítvány törvényességi észrevétel tárgyában 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Kérdések  

 

Kis Tamás képviselő 

 

Megkérte Szabó Sándor jegyzőt, hogy cáfolja, vagy erősítse meg azt az információt, mely 

szerint létezik olyan bírósági végzés, hogy 2011. szeptember 14-i kuratóriumi ülésen 

módosították az alapszabályt. 

 

Szabó Sándor jegyző 

 

2011. szeptember 14-én nem ülésezett kuratórium, a kuratóriumnak nincs joga 

alapdokumentumot módosítani. A képviselő-testületnek van joga az alapdokumentumokat 

elfogadni és benyújtani a Megyei Bírósághoz, ez megtörtént. Tájékoztatta a testületet, hogy az 

alapítványok nyilvántartásból való törlésére sor került, illetve a képviselő-testület döntésének 

megfelelően az alapítványok nyilvántartásba vétele is megtörtént. 

 

Hozzászólások: 

 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 2 igen, 1 nem szavazattal és 2 

tartózkodás mellet nem hozott döntést.  

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el. 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról.  

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 6 igen szavazattal, 3 nem szavazattal és 2 

tartózkodás mellett a következő határozatot hozta: 

 

225/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete a Heves 

Megyei Kormányhivatal Kormánymegbízottja H-TOR/2221-

3/2011. iktatószámú törvényességi észrevételével, a 158/2011. 

(IX. 14.) önkormányzati határozat Heves Városért 

Közalapítvány kuratóriumi elnöki személyére vonatkozó 

részének visszavonásával, az elnök személyének ismételt 

napirendre tűzésével nem ért egyet. 

 

Felelős: határozat közléséért Csáki Zsigmond polgármester 

Határidő: határozat közlésére 2011. november 30. 
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21./ napirendi pont tárgya: Beszámoló Heves Város testvér-települési együttműködésének 

tapasztalatairól 

 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

Sárándi István bizottsági elnök 

 

A Városfejlesztési Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja a testületnek. 

 

Vona László bizottsági elnök 

 

A Jogi és Ügyrendi Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 

testületnek. 

 

 

Török János bizottsági elnök 

 

Az Oktatási és Szociálpolitikai Bizottság megtárgyalta az indítványt és 4 igen szavazattal 

elfogadásra javasolja a testületnek.  

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatot hozta: 

 

226/2011. (XI.30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete Heves Város 

testvér-települési együttműködésének tapasztalatairól szóló 

beszámolót elfogadta. 
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22./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány a Mátyás Ferenc kézilabda emléktorna 

támogatása tárgyában 

 

Beterjesztő: Kozma Tamás képviselő 

 

Beterjesztőnek nem volt szóbeli kiegészítése, kérdések nem hangzottak el. 

 

Hozzászólások 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és egyhangúlag támogatja.  

 

Szedlák Szabolcs képviselő 

 

Javaslatot tett, hogy az Emléktornához szükséges összeget a képviselő-testület tagjai saját 

fizetésükből finanszírozzák. 

 

Kozma Tamás képviselő 

 

Elmondta, hogy már többen támogatják, többek között a Körzeti Iskola és a szülői 

munkaközösség is ezt a kezdeményezést, a 100.000 forint is egy kiegészítés lenne. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el.  

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak Szedlák Szabolcs képviselő javaslatáról, 

mely szerint, az emléktorna részére a szükséges összeget a képviselő-testület tagjai saját 

fizetésükből finanszírozzák. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal, 1 nem szavazattal és 6 

tartózkodás mellett nem hozott érvényes döntést. 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal – egyhangúlag - a 

következő határozatot hozta: 

 

227/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Mátyás Ferenc Kézilabda Emléktorna 

támogatásáról szóló indítványt és a következő határozatot 

hozta:  

A Képviselő-testület a Heves Város Nevelés - Oktatási 

Intézmény Körzeti Általános Tagiskola által szervezett 
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Mátyás Ferenc Kézilabda Emléktorna 20. rendezvényét 

100.000,- Ft összeggel támogatja.  

 

Határidő: 2011. december 30. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

24./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány Heves Labdarúgó Sport Club 

sportfejlesztési program keretén belül nyert pályázathoz szükséges önerő támogatás 

tárgyában 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

 

Hozzászólások 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság megtárgyalta az indítványt és támogatja. 

 

Sárándi István képviselő 

 

Támogatni tudja a javaslatot, hogy ha az egyébként kifizetendő támogatás terhére biztosítják. 

Felhívta a figyelmet, hogy a HLSC a társasági adóból is tudna bevételt szerezni. Elmondta, 

hogy a kifizetés a jövő év terhére történik.  

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Megjegyezte, hogy két sportegyesület nyert támogatást. Egyik nyertes a HLS férfi kézilabda 

csapata, aki 3.600.000 értékben nyert támogatási összeget, részükre a költségvetési évre 

megállapított támogatást nem folyósították még teljes mértékben, a visszamaradt támogatás 

elegendő az önerő fedezéséhez. A másik nyertes a HLSC labdarúgó csapata, aki 6.900.000 

forint értékű támogatást nyert, részükre a költségvetési évre megállapított támogatás már 

folyósításra került. Amennyiben a képviselő-testület úgy dönt, hogy önerőként támogatja a 

HLSC labdarúgó csapat pályázatát, akkor módosítani kell a költségvetést. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Minden olyan egyesület, aki pályázatot nyert létrehozott egy alszámlát, amelyen biztosítani 

kell az önerőt ahhoz, hogy a támogatási összeget lehívhassa. Elmondta, hogy van rá 

lehetőség, hogy a cégek a társasági adó bevételt erre a számlára irányítsák. A HLSC azt 

mondja, hogy ha önkormányzata felmutatja 1,7 millió forintot, akkor a HLSC be tudja szedni 

a hevesi vállalkozástól 6,1 millió forintot.  A képviselő hozzászólása arra irányult, hogy adjuk 

oda külön a pénzt. Elmondta, hogy december 20-ig kell a társasági adót feltölteni 90% 

szintig.  Sárándi István képviselő arra utalt, hogy, ha a cégek által az egyesületnek utalt pénz 

csökkenti az önkormányzattól kért 1,7 millió forintot.  
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Krusper Éva képviselő 

 

Elmondta, hogy a személyi jövedelemadóról az év végén kell nyilatkozni. Nem tudja, hogy 

társasági adó esetén lehet-e már a feltöltésnél nyilatkozni. A társasági adó, akkor lesz 

társasági adó, amikor az év végén a bevallás elkészül. A bevallás elkészítéséig csak előlegnek 

számít. Megjegyezte, hogy célzottan kell felhasználni ezeket az összegeket, könyvelés 

technikailag nem tölthetőek vissza. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Összegezte az elhangzottakat, mely szerint nem biztos, hogy az alszámlára időben oda folyik 

az összeg, és azt fel tudja mutatni a HLSC az állami támogatás lehívásához. 

 

 

dr. Balázs Éva irodavezető 

 

Elmondta, hogy mindenképpen az önkormányzat számlájára kell beérkeznie a pénznek, ezt 

követően ennek megfelelően kell módosítani a költségvetést.  

 

 

15.55-kor Sveiczer Sándor megérkezett az ülésre. Az ülésen jelenlévő képviselők száma 12 fő. 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el.  

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítványról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 11 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a 

következő határozatot hozta: 

 

228/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Hevesi Labdarúgó Sport Club sportfejlesztési 

program keretén belül nyert pályázatához szükséges önerő 

támogatás tárgyáról szóló indítványt és a következő 

határozatot hozta:  

 

A Képviselő-testület támogatja a Hevesi Labdarúgó Sport 

Club sportfejlesztési program nyertes pályázatához szükséges 

önerő kifizetését 1.738.290,- Ft összegben.  

Az anyagi támogatást a 2011-es esztendőben, a 2012-es 

költségvetési támogatás terhére biztosítja. 

 

Határidő: 2011. december 15. 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester 
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25./ napirendi pont tárgya: Sürgősségi indítvány értékpapír értékesítés engedélyezéséről 

Beterjesztő: Csáki Zsigmond polgármester 

 

Beterjesztőnek nem volt szóbeli kiegészítése, kérdések nem hangzottak el. 

 

 

Hozzászólások 

 

 

dr. Nagy Sándor bizottsági elnök 

 

A Pénzügyi Bizottság 4 fővel megtárgyalta az indítványt és 3 igen, 1 nem szavazattal 

elfogadásra javasolja. 

 

 

Kis Tamás képviselő 

 

Megkérdezte, hogy hogyan lehet biztosítani, hogy a beváltást követően a pénz a pályázati 

önrészekre fordítódik. Ha kötvénybeváltást a meghatározott célra fordítják, akkor támogatni 

tudja az indítványt. 

 

 

Csáki Zsigmond polgármester 

 

Jelenleg nem a kötvény felhasználásáról döntenek, hanem a kötvény beváltásáról. Azért tartja 

fontosnak a kötvény beváltást, hogy ha inkasszó érné az önkormányzatot, akkor is tudják a 

pályázati önrészeket biztosítani. Megjegyezte, hogy a kötvény felhasználása képviselő-testületi 

döntést igényel.  

 

 

Egyéb hozzászólás, észrevétel nem hangzott el.  

 

 

Kérte a Képviselő-testület tagjait, hogy szavazzanak az indítvány elfogadásáról. 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete 10 igen, 1 nem szavazattal és  1 tartózkodás 

mellett a következő határozatot hozta: 

 

229/2011. (XI. 30.) önkormányzati határozat 

 

Heves Város Önkormányzat Képviselő-testülete engedélyezi 

az SPB Befektetési Zrt-nél vezetett értékpapírszámlánkon 

még rendelkezésre álló értékpapír értékesítését, valamint az 

értékpapír ellenértékéből befolyt összeg elkülönített számlán 

való kezelését addig, amíg a Képviselő-testület későbbiekben 

dönt annak felhasználásáról. 

 

Felelős: Csáki Zsigmond polgármester és Szabó Sándor 

jegyző 

Határidő: azonnal 
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Egyéb indítvány, hozzászólás nem lévén Csáki Zsigmond polgármester a képviselő-testület 

ülését 16.05 órakor bezárta.  

 

 

Kmf. 

 

 

 

 

 

        Csáki Zsigmond sk.     Szabó Sándor sk. 

          polgármester címzetes főjegyző 
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A Képviselő-testület 2011. november 30-i testületi üléséről készült jegyzőkönyv szavazási 

eredményei 

Napirend előtti: napirend elfogadásáról szavazás  

 

 
 

 

 

 



 480 

Szavazás zárt ülés elrendeléséről 
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1. Szavazás Heves Város Önkormányzata 2011. évi költségvetési rendelet 

módosításáról 

 

 

 

 



 482 

2. Szavazás Heves Város Önkormányzata 2012. évi költségvetési koncepciójáról, 

amely Sveiczer Sándor képviselő módosító javaslatával kiegészült, mely szerint a 

kiadási keretszámok kialakításának 3. pontjába 1. helyen szerepeljen az intézmények 

működőképességének biztosítása. A 11. pontnál javasolja, hogy ne fogadjon el a 

testület %-t, hanem „a testület által elfogadott mérték ” szerepeljen a határozat 

szövegében. A mai testületi ülés alkalmával szavaznának a koncepcióról a jelenlegi 

körülmények ismeretében és a törvényi változásokat követően hívjanak össze testületi 

ülést és újra tárgyalják meg a költségvetési koncepciót. 
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3. Szavazás a napirendek tárgyalási sorrendjének megváltoztatásáról 
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4. Szavazás az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 2012. évi eredményetervének 

elfogadásáról 
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5. Szavazás az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 2011. évi beszámolójának 

elfogadásáról 
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6. Szavazás az AVE Hevesi Városfenntartó Kft. 2011. évi beruházási tervének 

elfogadásáról 
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7. Szavazás a „ REGIO-KOM  Térségi Kommunális Szolgáltató Társulás 

Jászberényi és Dél-Hevesi kistérsége szilárdhulladék-gazdálkodási rendszerének 

fejlesztése” című pályázatról 

 

 



 488 

8. Szavazás dr. Nagy Sándor önálló képviselői indítványáról az Agria Ügyelet Kft. 

tartozásának rendezéséről (határozati javaslat módosított 1. pontjáról) 
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9. Szavazás dr. Nagy Sándor önálló képviselői indítványáról az Agria Ügyelet Kft. 

tartozásának rendezéséről (határozati javaslat módosított 2. pontjáról) Csáki Zsigmond 

módosító javaslatáról, mely szerint figyelembe kell vanni az ÉMOP pályázatban 

beadott tárgyi eszközökre vonatkozó fejlesztési elképzelésekre.  
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10. Szavazás dr. Nagy Sándor önálló képviselői indítványáról az Agria Ügyelet Kft. 

tartozásának rendezéséről (határozati javaslat 3. pontjáról) 
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11. Szavazás dr. Nagy Sándor önálló képviselői indítványáról az Agria Ügyelet Kft. 

tartozásának rendezéséről (határozati javaslat 4. pontjáról) Kis Tamás módosító 

javaslatáról, mely szerint az Agria Ügyelet Kft. helyi adómentességét törölni kell. 
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12. Szavazás dr. Nagy Sándor önálló képviselői indítványáról az Agria Ügyelet Kft. 

tartozásának rendezéséről (határozati javaslat 5. pontjáról) Kis Tamás módosító 

javaslatáról, mely szerint visszamenőleges hatállyal rendezze az Agria Ügyelet Kft. a 

tartozásait 

 

 
 



 493 

13. Szavazás az Agria Ügyelet Kft. Heves Város Rendelőintézete helyzetéről, 2011. 

évi működéséről szóló beszámoló elfogadásáról 
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14. Szavazás a HUMANsoft Kft.-vel kötött szerződés felülvizsgálatáról (2. határozati 

javaslatról) 
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15. Szavazás a HVNOI Hevesi József Általános Iskola vizesblokkjának felújításának 

módosító javaslatáról, mely szerint a HEVA Kft. elvégzi a hibaelhárítást és  a 

Képviselő-testület egyetért a vizesblokk felújításával. A beruházás fedezeteként, 

amennyiben nem áll rendelkezésre szabad pénzeszköz, az Önkormányzat 

ingatlanvagyonából kerüljön felajánlásra ellenértékként 
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16. Szavazás Heves Város Nevelés- Oktatási Intézet Bölcsőde Tagintézmény 

fejlesztésére kiírt pályázat módosított javaslatáról, mely szerint nyertes pályázat esetén 

az önrészt és a +1 fő pályázat gondozónői állást biztosítja a képviselő-testület 
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17. Szavazás Heves Város Nevelési- Oktatási Intézet III. Sz. Tagóvoda Tagintézmény 

fejlesztésére kiírt pályázatról (Sárándi István módosító javaslatával kiegészülve, mely 

szerint nyertes pályázat esetén az 5 % önrészt biztosítsa a képviselő-testület, illetve a 

pályázat határidejénél 2012. április 16-a kerüljön beírásra. 
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18. Szavazás az Eötvös József Középiskola eszközeladásáról 
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19. Szavazás az Eötvös József Középiskola részére haszonbérbe adott ingatlanokról 

 
 

 



 500 

20. Szavazás a hevesi strand koncesszióba adásával kapcsolatosan Török János 

módosító javaslatával, mely szerint a strand értékesítése, vagy koncesszióba adása 

mellett dönt, akár a strand részekre bontásával is. 
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21. Szavazás az országzászló visszaállításának területkijelöléséről (B. határozati 

javaslat elfogadásáról) 
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22. Szavazás az országzászló visszaállításának területkijelöléséről (múzeum előtti 

területről) 
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23. Szavazás Heves, Szerelem A. u. 28. szám alatti ingatlanra vonatkozó bérleti 

szerződés módosításáról 
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24. Szavazás Heves, Kolozsvári u. 10. szám alatti önkormányzati tulajdonú épület 

nyílászárók cseréjéről (3. opcióról) 
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25. Szavazás Kis Tamás módosító javaslatáról, mely szerint a Hevesi Református 

Egyházközösség Lelkészi Hivatalától a jövőben ne szedjenek be bérleti díjat 

 
 

26. Szavazás a Hevesi Református Egyházközség Lelkészi Hivatala bérleti díj 

elengedéséről
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27. Szavazás Bíró Ágnes bérlő kérelméről 
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28. Szavazás a „ Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó 

Programjára” pályázó hevesi tanulók tanulmányainak támogatására (1. határozat 

Kovács Bernadett támogatásáról) 
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29. Szavazás a „ Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó 

Programjára” pályázó hevesi tanulók tanulmányainak támogatására (2. határozat 

Ecsedi Tibor Attila támogatásáról) 
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30. Szavazás a „ Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó 

Programjára” pályázó hevesi tanulók tanulmányainak támogatására (3. határozat Mága 

László támogatásáról) 
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31. Szavazás a „ Hátrányos Helyzetű Tanulók Arany János Tehetséggondozó 

Programjára” pályázó hevesi tanulók tanulmányainak támogatására (4. határozat 

általános felhatalmazás) 
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32. Szavazás a törvényességi észrevételről 
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33. Szavazás Heves Város testvér-települési együttműködésének tapasztalatairól 
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34. Szavazás Szedlák Szabolcs képviselő javaslatáról, mely szerint a képviselő-tesület 

tagjai fizetésükből finanszírozzák a gyerekek támogatásához szükséges összeget  
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35. Szavazás a Mátyás Ferenc Kézilabda Emléktorna támogatásáról 
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36. Szavazás Heves Labdarúgó Sport Club sportfejlesztési program keretén belül 

nyert pályázathoz szükséges önerő támogatásáról 
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37. Szavazás értékpapírt értékesítés engedélyezéséről 

 

 
 


